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К.По2 4/2017 
 
 
 

ТРАНСКРИПТ АУДИО ЗАПИСА  
СА ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА ОДРЖАНОГ ДАНА  

27. ЈАНУАРА 2020. ГОДИНЕ  
 

 
Председник већа: Председник већа отвара наставак главног претреса у 

предмету Вишег суда у Београду, Одељења за ратне злочине, под службеним бројем 
К.По2 4/17 против оптуженог Лукић Гојка и других, због кривичног дела ратни злочин 
против цивилног становништва у саизвршилаштву, из члана 142 став 1 у вези са чланом 
22 КЗ СРЈ, а по оптужници Тужилаштва за ратне злочине КТО број 1/2015 од 
10.05.2018.године. 

 
У предмету поступа веће у неизмењеном саставу.   
 
Председник већа констатује да су на главни претрес приступили: 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине у Београду Миољуб Виторовић и тужилачки 

помоћник. 
 
Тужилачки помоћник Новак Вучо: Новак Вучо. 
 
Председник већа:   Новак Вучо и Граховац Милош, јел тако? Добро.  
 
Оптужени Гојко Лукић присутан, са браниоцем адвокатом Жељком Санковићем 

који је присутан.  
Оптужени Љубиша Васиљевић присутан, са браниоцем адвокатом Савом 

Стојановићем, који је присутан.  
Оптужени Душко Васиљевић присутан, са браниоцем адвокатом Небојшом 

Перовићем, који је присутан. 
Оптужени Јован Липовац присутан, са браниоцем адвокатом Ђорђем Дозетом 

који је присутан. 
Оптужена Драгана Ђекић присутна, са браниоцем адвокатом Гораном Нинићем 

који је присутан.  
 
Констатује се да је приступила и пуномоћник оштећених адвокат Марина 

Кљаић.  
 
И констатује се да је приступиуо и сведок Јовичић Мићо. 
  
Како су испуњене процесне претпоставке за одржавање главног претреса, 
 
Суд доноси 

 
 Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  

  
Да се главни претрес одржи наставком доказног поступка.  
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Главни претрес је јаван. 
 
На основу одредбе члана 236 став 1 ЗКП-а, врши се тонско снимање главног 

претреса и транскрипти аудио записа су саставни део записника о главном претресу. 
 
Прелази се на наставак доказног поступка. 
 
Реците колега Нинићу. 
 
Адвокат Горан Нинић: Ја бих волео пре него што почнемо са саслушањем 

сведока да поставим један предлог, и да пошто сматрам да је јако битан уопште за овај 
судски поступак. Ми смо у претходном периоду приликом саслушавања сведока Крста 
Папића и Душка, Душан Јовић чини ми се, или како се, Божић браво, Душана Божића 
видим и да тужилац инсистира на постојању односно уз достављени транскрипт 
њихове изјаве дате пред тужилаштвом, и да је ту току испитивања дошло до несагласја 
између сведока и тужилаштва, па сам ја из тог разлога поучен тим стварима, на крају је 
то довело до тога да се сматра да је одбрана утицала да сведоци измене исказ и ја 
знајући да ја и моја клијенткиња, знајући за рад мојих колега нисмо на тај начин 
поступали, ја сам, ако се сећате, тражио аудио  записе са саслушања из тужилаштва и 
предлажем да суд одслуша аудио записе, не би ли утврдио да су ови транскрипти које 
смо ми добили као изјаве сведока апсолутно супротне закону. Ја нећу да кажем да су 
фалсификат, али ово је, ово су речи тужиоца Миољуба Виторовића који су диктиране у 
микрофон. Према томе с обзиром да су приликом саслушања сагласно закону сведоци 
упозорени да се њихове изјаве снимају, апсолутно није било места,  нити је по закону, 
да тужилац Виторовић диктира, исправља и остало. Значи мислио сам да је то случајно 
па сам тражио ако се сећате и диск са саслушања Небојше Ранисављевића, не, ту је све 
било по закону,  значи направљен је транскрипт и изјаве које је Небојша Ранисављевић 
дао пред тужилаштвом. Овај поступак који је тужилац учинио је апсолутно супротан 
члану 236 Закона, који каже шта треба да садржи записник са аудио снимања, а то је 
само ко је извршио снимање, а да транскрипт мора бити верно пренет, изјава сведока. 
Ми овде имамо три транскрипта Крсто Папић, Божић, и сутрашњег сведока, зато 
инсистирам да га пре него што сутра саслушавамо сведока да о томе веће одлучи, који 
су незаконито прибављени, супротно закону и евидентан је онда разлог због чега 
долази до сукоба између тужиоца и сведока како они кажу па то сте ви рекли.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То није тачно. 
 
Председник већа:   Молим вас немојте, само полако. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Само мало тужиоче. Према томе мој предлог је да веће 

одслуша аудио записе који се налазе у списима суда и да утврде да ли ово што сам ја 
рекао је тачно, а сходно томе донесе и одлуку о томе да ли су те изјаве, ја вас подсећам 
да су те изјаве дате у време штрајка адвоката. Значи ни један бранилац није био тада ту, 
у време када је саслушаван Небојша Ранисављевић, браниоци су били ту, и то 
очигледно је промењено понашање тужилаштва у односу на сведоке и утицај. Према 
томе ја имам само један предлог, а то је да веће пре сутрашњег саслушања, ја вас молим 
да то буде пре..., јер сутра имамо истог сведока који је обухваћен истом повредом. 

 
Председник већа:   Добро. 
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Адвокат Горан Нинић:  Преслуша аудио запис за ова три сведока које сам ја 

одслушао и да донесе решење о изузимању доказа, односно истог транскрипта, односно 
изјаве из претходног поступка, јер је узет супротно закону о кривичном поступку.  

 
Председник већа:  За које сведоке? За Крсту Папића? 
 
Адвокат Горан Нинић:  Крсту Папића, Душка Божића и Митрашина Глишића. 
 
Председник већа:  Добро. Ево овако, колико се ја сећам за Крсту Папића, имате 

записник где тужилац диктира шта је било саслушање, али имате и транскрипт, не знам 
да ли сте узели, има транскрипт, не само тај, значи то је ЦД-е, а има све шта је 
транскриптовано, е. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Судија, само моменат, значи закон јасно дефинише 

како се врши аудио снимање и транскрипт мора бити изјава сведока. 
 
Председник већа:  Идентичан. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ми у транскрипту имамо диктат тужиоца, према томе... 
 
Председник већа:   Не, не, има .... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Само мало судија... 
 
Председник већа:  Посебан има транскрипт, знам шта говорите, знам, да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ви ћете о томе одлучивати, Ви ћете о томе одлучивати, 

али ја сад могу да кренем редом о томе где је све тужилац у диктату исправљао изјаве 
сведока и ми то имамо у транскрипту као чињеницу. Према томе то није веродостојан 
исказ сведока и није заснован на закону. Ја немам других предлога, него да Ви то 
одслушате и донесете одлуку, само вас молим да та одлука буде пре сутрашњег 
испитивања сведока Митрашина Глишића, јер је та повреда, знајући начин да тужилац 
не ради основно испитивање него каже да ли ви остајете код изјаве дате тамо. Па то 
није изјава сведока, то је његова изјава, и наравно да тежи ка томе да буде сагласан са 
својом изјавом. Ми овде требамо изјаве сведока и зато имамо проблем са сведоцима и 
тужиоцем, па би се то после преписало одбрани како врши утицај на сведоке. 

 
Председник већа:   Добро. Ваш конкретан предлог је да се издвоје...? 
 
Адвокат Горан Нинић: Мој конкретан предлог је да се издвоје из списа, 

наравно након преслушавања и одлуке већа, да се издвоји из списа та три записника 
сачињена без присуства браниоца и супротно Закону о кривичном поступку. 

 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Е, то је мој предлог, хвала. 
 
Председник већа:   Тужиоче шта кажете ви у вези са овим? 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја разумем одбрану зашто су се они сад 
сетили да је то неки проблем. А прво, прво није тачно да постоји неко несугласје 
између тужиоца и сведока, не, они су све оно што су испричали у истрази и поновили 
на главном претресу, осим оних делова на које су, то је било евидентно, из разно разних 
разлога, да не кажем и страха, покушали да промене, али сви ови, сва та три сведока су 
саслушана и постоје, колико ја знам постоје транскрипти. Једно је оно што смо, кад су у 
питању притворски предмети због, то је било истог секунда да се одмах диктира у 
записник, као, ако има случајно неке разлике, сад ја немам..., мислим сигурно нема на 
овај начин да је тужилац измишљао и додавао нешто, али има транскрипт онај 
оригинал транскрипт, свака реч је забележена, тако да прочитати тај транскрипт то је 
суштина, а ово о чему говори колега није транскрипт, то је само записник, али постоји 
транскрипт транскрипт тих разговора. 

 
Председник већа:   Изјава? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Тих изјава. 
 
Председник већа:   Добро. Реците, само мало. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја разумем да оне кључне доказе би 

одбрана највише волела да се сада изузме, да не буде доказ, ја то потпуно разумем, али 
мислим да то ви не треба да урадите. 

 
Председник већа:   Захваљујем се тужиоче. Колега Нинић. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја ћу сад прво пошто ми тужилац ништа није рекао о 

законитости свога испитивања, а ми би морали да испоштујемо закон, прво члан јасно 
каже, у записнику о доказу, или другој радњи или главном, унеће се извршено 
снимање, ко је снимање извршио, да је лице које је саслушавано да се испитује 
претходно обавештено о снимању, да је снимак репродукован и где се снимак чува ако 
није приложен списима предмета. Значи не постоји нигде диктирање било ког 
записника и овај записник је прибављен супротно закону, а о интервенцијама које 
тужилац ради ја нећу појединачно, али буквално на свакој страни записника има барем 
по три интервенције где се оно што тужилац диктира битно разликује од првоизреченог 
оно што је сведок рекао. Да не би смо улазили у то да ли је то било добронамерно, 
злонамерно, из незнања, из овога, ми имамо једноставно записнике који су супротни 
закону, прибављени су..., и то је оно што ја тражим од вас, да се ово веће одреди према 
на тај начин прибављеним исказима. А иначе интерес је одбране да оно што сведоци 
пред нама овде кажу, пред свима нама, и да се покаже као истина, а не оно што је било 
кад су привођени по Златибору, вођени по разним местима, довођени 22 пута у 
тужилаштво и тако даље. Према томе то је оно што би требало да буде мериторно и по 
начелу непосредности и за овај суд и за ово веће. Хвала. 

 
Председник већа:   Само још једном. Значи тражите издвајање записника јел за 

Крсту Папића, за Душана Божића. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Митрашина Глишића. 
 
Председник већа: Добро, Митрашин је за сутра предвиђен тек, добро. 

Митрашина Глишића. Добро.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  То привођења по Златиборима и 22 пута 

узимање изјаве, то никаквог, никакве везе нема са овим предлогом о коме је говорио... 
 
Председник већа:  Добро тужиоче, нећемо... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али је суштина ова, овај да буде јасно, 

ово није једини злочин у Вишеграду који је ова група урадила. Не ја вама објашњавам 
зашто се, ево суду објашњавам зашто су вођени разговори са овим људима. У време кад 
је Милан Лукић радио по Вишеграду, оно због чега је сада осуђен на доживотну казну 
затвора, резултат тога је да у том тренутку није било ни једног муслимана у Вишеграду, 
то је разлог толиких разговора са сведоцима. 

 
Председник већа: Добро, нећемо да ширимо тему, нас интересује оно шта 

имамо у списима. Молим вас, молим вас Нинићу. Нас интересује оно шта имамо у 
списима предмета, предлог одбране је такав, веће ће о томе одлучити до сутра. 
Настављамо са радом.  

 
Адвокат Сава Стојановић: Бранилац окривљеног Љубише Васиљевића. Ја сам 

на припремном рочишту ставио предлог да се пре саслушања Глишић Митрашина 
прибави осам службених забелешки из Полицијске станице Вишеград, суд је прихватио 
тај предлог али сматрам да је нужно да суд изврши увиде у те службене белешке које су 
проглашене као службена тајна и ја их не могу дати суду, и да се тек након тога 
саслуша Глишић, јер се из бележака види велики притисак на сведока Глишић 
Митрашина. 

 
Председник већа:  Овако ствари стоје, ви знате да смо ми то усвојили, да смо 

тражили од полиције у Вишеграду те службене белешке, добили смо обавештење да 
код њих се не налазе те службене белешке да су достављене суду у Сарајеву где се води 
поступак против осталих оптужених... 

 
Адвокат Сава Стојановић: Ја их имам овде. 
 
Председник већа:  Ја сам се обратила и суду у Сарајеву, нисам до сада добила, 

кад добијемо извршићемо увид и ако добијемо, то је оно што ја могу... 
 
Адвокат Сава Стојановић: Али није згодно да саслушавамо Глишић 

Митрашина пре него што имамо... 
 
Председник већа:   Молим вас, ми ћемо сутра с њим радити, видећемо шта и 

како, кад дођу белешке ако буде требало зваћемо га поново, не знам шта да вам кажем 
друго, ето. Даље Санковићу имате ли још нешто? 

 
Адокат Жељко Санковић: Судија, ево управо ово што је колега Нинић, то је 

заједнички став одбране, с једне стране, с друге стране и сам тужилац је у свом овоме 
признао да је овај уносио сам у записник, каже због хитности поступка и због 
притворског предмета, апсолутно не постоји нити једна околност ако је био у питању 
притворски предмет да тужилац крши закон. Хвала. 

 
Председник већа:   Добро. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Извините, мислим, шта је тужилац 

признао, па добили сте транскрипте, добили сте снимљене разговоре, шта је ту тужилац 
сакривао и кршио закон, све се добили што треба да добијете, и то сте добили, та 
оптужница је подигнута, видели сте датум, ви сте се данас сетили да о томе говорите, 
данас је 2020. 

 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Није битно, ми имамо право процесни предлог да 

ставимо у току трајања читавог поступка, дакле није битно кад и кад смо ми то ставили, 
ја нисам могао да вршим и видим раније јер нисам био бранилац Гојка Лукића од 
почетка, једна ствар. Друга ствар то у ком тренутку стављамо, ставили смо у овом 
тренутку кад смо видели, кад је колега Горан Нинић добио те ЦД-ове и управо се из тих 
ЦД-ова види да су записници, нису у складу са транскриптима разговора, односно са 
оним што су сведоци причали. Хвала. 

 
Председник већа:   Добро. Прелазимо на  

 
НАСТАВАК ДОКАЗНОГ ПОСТУПКА 

 
У наставку доказног поступка одређује се извођење доказа испитивањем сведока 

Јовичић Миће.  
 

Испитивање сведока ЈОВИЧИЋ МИЋЕ 
 
Прозовите ми сведока Јовичића. Молим вас овај сведок слабије чује, мислим да 

има слушни апарат, тако су ме обавестили из наше Службе за подршку и заштиту 
сведока, па настојте да га питате али гласније, разговетно да би могао да нам одговара. 
Добар дан. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Добар дан. 
 
Председник већа:   Ви сте Јовичић Мића, јел? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Председник већа:   Јел чујете? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па покушаћу са слушалицама. 
 
Председник већа:   Е, ставите слушалице. Јел ме сад боље чујете? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, чујем. 
 
Председник већа:   Е добро.  
 
Пред судом се налази сведок Јовићић Мићо, ви сте приведени из затвора у 

Падинској скели, јел тако? Јесте ли ви на издржавању казне у затвору Падинској скели? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Јесам. 
 
Председник већа: Приведени сте из затвора у Падинској скели, овде сте 

доведени јел? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ја сам у програму за заштиту. 
 
Председник већа:   Добро.  
 
Који је приведен из затвора у Падинској скели, са личним подацима. Да ли су 

вам исти лични подаци? Ви сте овде давали исказ у вези догађаја Штрпци. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Председник већа: Одузимање, односно скидање путника са воза у Штрпцима, 

њихово даље одвођење и тако даље, давали сте исказ пред Тужилаштвом Босне и 
Херцеговине  на записнику од 29. новембра 2016. године. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Председник већа:   И том приликом сте давали своје личне податке, надимак, 

име оца, мајке, годину рођења. Јесу ли то све исти подаци ваши? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Исти, исти. 
 
Председник већа:   Добро.  
 
Са личним подацима као на записнику пред Тужилаштвом Босне и Херцеговине 

од 29.11.2016. године. 
 
Ви ћете Мићо данас овде бити саслушани у својству сведока. Јел ме чујете? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, чујем, чујем. 
 
Председник већа: Добро. Ја ћу вам прочитати која су лица овде оптужена па 

ћете ми рећи да ли неког од њих познајете, односно да ли сте са неким од њих у 
сродству или завади. Оптужени Гојко Лукић, јел га познајете? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Познајем. 
 
Председник већа:   Јесте ли с њим у сродству или завади? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, не. 
 
Председник већа:   Не. Оптужени Љубиша Васиљевић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам у сродству, нисам у завади. 
 
Председник већа:  Добро. Душко Васиљевић? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Исто тако. 
 
Председник већа:   Јован Липовац? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам. 
 
Председник већа:   Нисте у завади, у сродству? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам, нисам. 
 
Председник већа:   Добро. Драгана Ђекић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисмо у завади, нисмо у сродству. 
 
Председник већа:   Добро.  
 
Несродан, незавађен са оптуженима. А све их познајете јел? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Председник већа:  Познаје све оптужене. Ви ћете данас бити саслушани као 

сведок, дужна сам да вас упозорим, односно да вам дам упозорење да сте у смислу 
члана 95 Законика о кривичном поступку дужни да говорите истину, да не смете ништа 
да прећутите, а затим се упозоравате да давање лажног исказа представља кривично 
дело, за које је предвиђена казна затвора до пет година. Такође се сведок упозорава да 
није дужан да одговара на одређена питања ако је вероватно да би тиме изложио себе 
или лица из члана 94 став 1 Законика о кривичном поступку, дакле своје блиске 
сроднике тешкој срамоти, знатној материјалној штети или кривичном гоњењу.  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Председник већа:  И сведоци полажу заклетву, ја ћу вам је прочитати, а ви ћете 

рећи да ли прихватате. Заклетва гласи: „заклињем се својом чашћу да ћу о свему што 
будем питан говорити само истину, и да ништа од онога што ми је познато нећу 
прећутати“. Јел прихватате? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Прихватам. 
 
Председник већа:   Добро. Разумели сте ово упозорење све? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам, јесам. 
 
Председник већа:   Добро. Мићо ви сте давали исказ о овом догађају Штрпци на 

записнику пред тужиоцем Босне и Херцеговине 29.11.2016. године. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Председник већа:   Да ли остајете при том исказу? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Остајем. 
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Адвокат Горан Нинић:  Судија. 
 
Председник већа:   Реците. 
 
Адвокат Горан Нинић: Само молим вас упозорите сведока да је он у више 

наврата давао исказ. 
 
Председник већа:   Не, не, молим вас само овако... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Судија молим вас. 
 
Адвокат Горан Нинић: Не, како он разликује да ли се сећа тачног датума на 

које... 
 
Председник већа: Молим вас Нинићу, говоримо лепо датум исказа и када је 

давао, он је давао исказ и у својству оптуженог, то му нећемо предочавати, јер он је 
човек сад овде сведок. Седите молим вас. Изволте. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Имајући у виду да је сведок дао исказ у 

Тужилаштву Босне и Херцеговине, без присуства бранилаца. Ја бих вас молио да данас 
сведока чујемо овде непосредно, о томе шта је он сведочио тамо, јер нико од нас није 
био тамо, није мого да му постави питања, нити зна да ли је то што је причано тамо 
његова изјава, или је и то било диктирање у записник. 

 
Председник већа:  Санковићу, молим вас седите. Управо сведока саслушавамо 

имаћете право да га питате све што желите, па ћемо да разјаснимо. Па ево даће.  Значи 
остајете при том исказу који сте дали као сведок на записнику од 29.11.2016.? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Председник већа:   Добро. Тужиоче има ли питања? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да би сви чули, а поготово они који су 

били позвани а нису дошли на то саслушање, јел можете да нам укратко испричате шта 
се то догодило 27. фебруара '93. године, у Штрпцима, Вишеграду, Прелову и 
Мушићима? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. Био сам на Околиштима и испред спаваонице... 
 
Председник већа:   Само гласније причајте. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Било смо нас двојица испред спаваонице, Ранисављевић 

Небојша и ја Јовичић Мићо, наишли су Бобан Инђић и Милан Лукић и рекли су нам, 
Бобан је, пошто је он командир интервентне чете рекао спремите се идете у акцију и ми 
смо наравно послушали, спремили смо се и каже чека вас камион крај капије. 
Приликом пењања на камион подигли смо цераду и ту смо видели, ту сам видио 
војнике у камиону. Кад смо кренули један део пута смо ишли нормално да би на једном 
месту заглавио камион, тада смо сви изашли из камиона и погурали камион. Ту је 
Милан викао окаснићемо на воз, тада сам мање више схватио да није то никаква акција. 
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Изгурали смо камион, дошли смо на станицу Штрпце, то је једна мала зграда, ми смо се 
десно од те зграде паркирали, на паркигну је било ја мислим три аута, за два сам 
сигуран, али за треће била „лада нива“ беле боје, прљава, и „пасат“ трула вишња, тако. 
Приликом изласка из камиона људи су ставили такозване фантомке на главу, ја је 
нисма имао, нисам ставио, остао сам крај камиона ја и неколицина војника, остали су се 
распоредили у, ајмо рећи у шпалир, око пруге, Милан Лукић и Бобан Инђић и још један 
човек, мањи, набијен, ушли су у станицу код отправника возова, и ваљда су му 
наредили да заустави воз. 

 
Адвокат Небојша Перовић: Председнице јел може мало гласније, стварно не 

чујемо добро, ако може сведок, ако је способан.... 
 
Председник већа:   Мићо, ако можете само гласније мало. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Добро, нема проблем. Кад је воз дошао и зауставио се 

и Милан Лукић, Бобан Инђић, и Ранко Дрекало и тај мањи човек, ушли су у воз, како 
сам касније из прича, из прича сазнао они су тражили легитимације од путника, они 
који су били исламске вероисповести одмах су скидати са воза, и давати нама на 
прихват да их ставимо на камион. Многи од њих су имали пртљаг, неки нису, али 
многи јесу, путне торбе и шта ја знам већ, шта је. Кад је завршено то наредили су 
крећемо, ми смо опет иста постава која је била у камиону, ушли у камион и сели на 
гледајући од позада са леве стране на клупу, неколико њих је било на средини, исто 
била клупа на средини, а заробљеници, они су сели са десне стране, што на клупу, што 
на патос, на пртљагу, на, по патосу, и тако смо до рампе где су нас зауставили гранична 
полиција, рекли су ово су наши, јел се чуло кроз цераду, каже пуштај их. Кад смо 
дошли у Вишеград, има једна кафана „Чађава“, ту смо зауставили се, хтео сам да 
изађем, Нешо, Небојша Ранисављевић је рекао идемо доле да видимо шта ће се десити. 
И тако сам отишао у, тада сам сазнао Прелово, ни пре тога нисам знао да је то зове се 
село Прелово, јер нисам био ни пре ни касније за време рата у томе селу. Камион је 
маневрисао, нисам сигуран, вероватно да би кренули на рикверц или не знам други 
разлог и дошли смо пред врата школе, ту смо изишли из камиона, ту је већ Бобан 
Инђић и Милан Лукић распоредили људе да се обезбеди простор. Крај врата је остао 
један човек, а затворенике су шиканирајући их утерали унутра, што руком, што 
кундаком, што ногом, што цеви и тако.  

Што се тиче учесника у томе догађају, ја сам набројио у Сарајеву Бобана 
Инђића, двојицу браће Полуга Новака и Обрада. Они су ме питали да ли се сећам 
Оливера Крсмановића, ја се нисам сећао, не знам нисам га видио, и Петка Инђића и 
Вука Растковића, њих нисам видио и не могу да се сетим да сам их видио. Онда су ме 
питали за остале ту сам набројио да сам у школи затекао Гојка Лукића и Драгану 
Ђекић, а у камиону са мном према Штрпцима и из Штрбаца у кам... у Прелово био је 
Љубиша, Душан и Јово. То сам видио пошто се дизала церада, и спуштала, и кад смо 
гурали камион. На станицу у Штрпцима већина их је била под фантомкама, тако да ја 
нисам могао да знам где је ко распоређен. Ја сам стао кад смо доле у Прелову, кад смо 
дошли, ја сам стао, запалио цигарету, ту се мотао један омањи човек, не знам му ја име, 
Глишић или тако некако. Стражар му није дозвољавао да уђе у просторију. Ја пошто 
сам попушио цигарету, ушао сам унутра, већ су почели да се скидају затвореници, и 
Милан је рекао дохвати ми тај пендрек, Душко му је дохватио пендрек, то није у ствари 
пендрек то је жица од подземног кабла за струју. Она је негде дебљине око 30 
милиметара, 35, не знам, то је моја слободна процена, дужине од 80 до..., од 80 
сантиметара до 100. И стим га је тукао по леђима, по ногама, где је ухватио. Он га је 
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нешто питао, он му је пркосно одговарао, није се оно дерао, није се. Остали 
затвореници ако је ко шта проговорио добио је кундак у ребра или већ где, нису бирали 
место где ће га ударити, или цеви под ребра, било ту шамарања, ударања ногом, и тако. 
Кад је завршио мучење тога човека рекли су идемо и пошто сам био ја најближи 
вратима и Обрад Полуга и Небојша Ранисављевић, ми смо изашли први, ја сам поново 
запалио цигарету и видио сам преко рамена да вежу људе. Некога су жицом, некога 
конопцом. Неке напред, неке позади руке, били су полуголи, неко је имао мајицу 
атлетску, неко није, већина њих је била боса, питали су можемо ли добити ћебе, неко 
им је из те масе војника рекао тамо где идете неће вам требати ћебе. И дошли смо у 
Мушиће, ту је камион маневрисао да би гледало према кући, јер у правцу Вишеграда 
кад иде, она је с леве стране та кућа, била спаљена, и ту су, направио се један шпалир, 
обезбеђење терена, проводили су затворенике код Милана Лукића и Бобана Инђића где 
су их они убијали, неке пред кућом, неке у кући, неке изван куће. И то би било то. 

 
Председник већа:  Добро, тужиоче имате питања даље. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Имам. Какво је време било тог дана? 
 
Председник већа: Перовићу молим вас немојте да добацујете, ја сам ту да 

интервенишем ако треба. Изволте. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Колико је мени остало у сећању био је леп дан, за 

други месец леп дан, сунчан и... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли је било снега? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Било на пропланцима, на местимично на узвишицама 

било је снега. Цеста је била блатњава то. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ко је вас довео у Вишеград и кад? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Мене је довео у Вишеград Нешо, Небојша 

Ранисављевић и Драгана Ђекић.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли се сећате кад је то било? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, 16.01.1993. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Овог критичног дана 27.фебруара. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кажете подигли сте цираду и ушли у 

камион. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  И колико је ту војника било? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ту је било негде око десетак војника. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли можете да се сетите неких од њих? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Могу, био је Душко и Љубиша Васиљевић, Јово 

Липовац, пуковник Зоран Новаковић, њега су звали „Пуковник“, није имао никакав 
чин, то му је био надимак, двојица браће Полуга Обрад и Новак, с друге стране седели 
смо Небојша Ранисављевић, ја, Ранко Дрекало, човек звани „Словенац“, не знам још. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро, добро. Да ли се сећате који је то 

камион био? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  150-ка, смб боје. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. Кажете кад је камион дошао на 

станицу у Штрпце, да су неки већина ставили фантомке. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли су то урадили и Јово Липовац, 

Душко Божић и Љубиша, овај Душко и Љубиша Васиљевић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесу, јесу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Сва тројица или? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сва тројица су ставили. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А одакле њима те фантомке? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам, ја је нисам имао, ја не знам одакле, доста 

војника није имало, не би знао рећи. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. Кад су путници из воза укрцани у 

камион, само ајде, ја сам разумео, али да би то било јасније свима који слушају,  колико 
је било клупа у товарном сандуку камиона? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  У сандуку три су биле клупе, једна с десне, једна с леве 

и једна у средини. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја сам вас разумео да сте ви војници сели 

са леве? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Са леве стране смо сели на клупу до странице, и 

неколико војника је село у средину, у ту средњу клупу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да, а ови цивили који су? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Цивили су с десне стране на клупу до странице, 

збијени, неки су седели по поду на пртљагу, најбоље рећи тако, путним торбама. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли су сви који су отишли у Штрпце, 
мислим на војнике? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Сви који су отишли они су се вратили. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел истим, истим редоследом? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Истим, истим редоследом. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кад се камион паркирао кажете испред 

школе у Прелову. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажете вожњом у рикверц, 

претпостављате, кад је тај камион маневрисао јел цирада била дигнута или спуштена? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Спуштена. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Спуштена, добро. Ја сам разумео да је он 

задњим делом пришао? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Задњим делом, зато сам и ја претпоставио да је 

маневрисао, не видим други разлог, нисам унутра, било полугалама и људи су се 
бунили, мислим на те заробљенике, војници су зезали их, и тако. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажете у том тренутку је Милан Лукић 

распоредио војнике. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Како их је распоредио? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Једнога је ставио на врата, около, око школе неколико 

људи. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А мислим унутар школе да ли је? 
 
Сведок Мићо Јовичић: А унутар школе, кад смо ушли, кад сам ја ушао, 

заробљеници су стајали са... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Мислим од камиона док нису дошли до 

сале, у том ходнику? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У ходнику су ишли стихијски, гурали су их, ударали их 

кундаком, то сам већ рекао. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А да ли је ту био неки шпалир у ходнку 

школе? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Па војници су стајали са стране, а заробљеници су кроз 
средину пролазили. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ви сте остали да попушите цигару. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ушли сте, јел био неки разлог зашто сте 

ушли? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Чуо сам крик. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Одакле? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Од тога. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не од кога, него одакле је тај крик 

долазио? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Из школе. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Из ког дела школе? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Из фискултурне сале. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. Е, ви кад сте ушли у фискултурну 

салу, шта видите? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Видим... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Где су цивили, где су војници? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Цивили су како сам ја ушао били са леве стране уз неке 

справе школске, као мердевине су, окренути леђима према зиду, војници су били 
окренути према њима са пушкама на готовс, само је један човек, један затвореник био 
на средини, он је са Миланом Лукићом вербално, пркосио је Милану, а Милан га је 
тукао.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А где сте ви стали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја сам стао позади близу врата. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли је још неко био ту поред вас? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био Обрад Полуга и Небојша Ранисављевић. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро, а да ли је поред Милана био још 

неко? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Био је Бобан Инђић, ту се врзмао Душко Васиљевић и 
Гојко Лукић и Драгана Ђекић. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Драгана Ђекић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ђекић. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А шта су кажете Милан је тукао, а шта су 

ово четворо радили? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ништа, проматрали су. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли су они неког ударили? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па тек касније, кад је Милан завршио са овим у 

средини, онда рекли су доста је, идемо. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не, не, да ли су у тој сали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ко се бунио, ко се бунио добио је кундак у плећа, у 

руку, у. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:   А од кога, од кога је добио? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Од војника, од. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли сте видели неког војника да је 

ударио неког? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Видио сам Шекарића Драгана, званог „Пивета“, видео 

сам Драгану Ђекић. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Шта је она радила? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Она је ударила једнога од заробљеника. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Где, чиме? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Кундаком.  Она је имала аутоматску пушку на преклоп, 

са гвозденим кундаком. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А у који део тела га је ударила? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Овако, па то је негде туда, у ребра. 
 
Председник већа:   У пределу где, груди, с предње стране, са задње? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, с предње стране. 
 
Председник већа:   Предње стране, добро. 
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Сведок Мићо Јовичић:  Јел они су били окренути леђима према зиду, према 

тим справама. 
 
Председник већа:   Добро, разумем. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кад сте ви ушли кажете почели су да се 

скидају. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел неко то наредио? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па вероватно је наредио неко, не би се скидали џаба. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А у шта су се скидали, у чему су остали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Остали су у доњем вешу, гаће и понеко је имао 

атлетску мајцу или мајцу поткошуљу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А на ногама? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На ногама већи део њих је био бос, неколико њих је 

имало чарапе. У једном тренутку један је младић рекао да он није Сенад него Ненад, и 
Милан је наредио да сви скину гаће до кољена да се виде јесу ли обрезани или нису, 
осунећени, како они кажу. Сви до једнога су били обрезани, тај један је Томо, не знам 
како се презива, знам да му је име Томо, Томислав, Томо. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А шта је са њим? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Он није био обрезан, он је рекао да је Хрват. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел било ту псовања? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па било ту псовања, један од путника је имао 

закржљале полне органе, гениталије, како хоћете, и Шекарић је узео машице крај пећи 
и ударио га преко леђа два, три пута, и рекао ти с тим ћеш да српкиње.... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Разумео сам. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да не будем вулгаран. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Колико је то трајало? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Слушајте, нама није време играло улогу, не знам сат, 

можда сат и по, не знам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли су од тих цивила одузете неке 

ствари, да ли знате? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Са моје како сам ја ушао са улаза, онда је са моје, са 
десне стране било хрпа одеће, на две гомилице су биле драгоцености и документи, 
одвојено. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кад кажете драгоцености, шта је ту од 

драгоцености било? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па сатови, ланчићи, прстење и тако. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли је било новца? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па било је, било је нешто новца, ја нисам толико 

запажао да је било много новца. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А на трећој гомили? 
 
Сведок Мићо Јовичић: На трећој гомили био је, запамтио сам, баш зелени 

пасош, мени се чини да је орао на њему био, ја не знам, не могу, али знам да је зелени 
био. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел био међу тим путницима неко ко се по 

нечему разликовао, по боји коже или? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био је један тамнопут, као наши Роми, или Арапин, 

или тако.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Којих је година он био? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Средњих година, тако. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кад кажете средњих, колико је то? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  То је негде око педесетак година. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Педесетак. Како се то  завршило, јел неко 

командовао да се крене или како се то завршило? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па Милан и Бобан су командовали, они су 

наизменично, како се то, али чула се команда, чула се команда доста је, крећемо 
напоље, идемо напоље. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  И шта ви тада радите? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ми пошто смо први на удару, изишли смо напоље. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То кад кажете ми, то вас тројица? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нас тројица, Полуга и Ранисављевић и ја. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  И где сте отишли? 
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Сведок Мићо Јовичић: Сад кад сам изишо из школе на десну страну сам 

отишао, код тога стражара. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел био ту камион? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био је камион окренут на рикверц према вратима. И 

нас тројица у ствари смо помагали путницима да се пењу горе, неколико војника се 
попело у камион. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесу им, ајте да вас питам. А зашто им 

помажете, зашто они нису сами? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Зато што су им свезане руке. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Чиме? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па некима жицом, некима канапом, канапом мислим 

тање уже, тако. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И где су сада сели цивили, када су 

долазили било је ствари па су седели на стварима, где су сада седели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На исто место, на исто место, гледајући од позади с 

десне стране. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али пошто нема ствари где су сели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сели су на патос камиона, то је лимени патос. 
 
Председник већа:   А да ли су исти они војници који су дошли камион, сада 

опет ушли у камион, или је ту било промена? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Исти, исти, исти, све. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Значи мене интересује, ови људи који су 

код нас, значи да ли је у тај камион ушао Душко? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесте, ушли су. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Љубиша? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Душко, Љубиша и Јово. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  И Јово. Цирада да ли је спуштена кад су 

сви ушли? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесте. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Колико траје тај пут од школе до те 
спаљене куће? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не дуго, није дуго. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кад се камион зауставио, у каквом 

положају су били аутомобили, камион? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Један је аутомобил био напред, један позади, а камион 

је, била мала низбрдица према кући, он је према доле кренуо. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ако сам разумео да је камион предњом 

страном? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Предњом према кући гледао. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Према кући. А ова два аутомобила где су? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Они су били накосо, исто према кући окренули фарове. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Овде у вашој изјави сте рекли да је према 

Вишеграду била? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па слушајте, Вишеград је одма уз Дрину, то нема 

много. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел ту нека кривина па? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па тако се може рећи, јер то је уз Дрину, према 

Вишеграду одма. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. То значи јесу ли ти фарови били 

упаљени? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Упаљени наравно. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То значи да се видело? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Видело се прилично добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Е, ко сада даје команду и какву? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Бобан је наредио да се обезбеди подручје. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Одма да вас питам како, оно што се 

сећате, ко је где стао и где сте ви били? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ја сам био крај камиона, задњег дела камиона. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ко је ту био? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Ја и Обрад Полуга, један је сигурно био Полуга, Ранко 

Дрекало, Пуковник, Митар Четник, Митар Кнежевић звани „Четник“. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Остали кажете распоређени, где су 

распоређени? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Распоређени су у шпалир према кући. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Јел било неко обезбеђење око 

куће? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нешо је био према једноме шљивику стајао. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А то је у односу на вас са које стране 

гледано према кући десно или лево то? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Десно. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Десно. Да ли је неко с леве стране исто? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па рекао сам да је наређено да се обезбеди простор. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. И шта се сада дешава? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па по двојицу, тројицу су изводили и водили Милану 

Лукићу и Бобану Инђићу доле, где су их они у потиљак убијали. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ајде, колико је ту било цивила укупно? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  По два, три. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Укупно цивила колико је? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Укупно је двадесет било. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Двадесет. Е, да ли се сећате ови први 

двојица, тројица где су убијени? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Испред куће. Одма чим су дошли, довели их, одмах су 

их. Сећам се човек у шубари да их је убио, метком у потиљак. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А остали где, редослед. Кажете неки у 

кући неки иза куће? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ваљда више није било мјеста ту пред кућом, па су 

их увели у кућу, а кућа је спаљена види се прозори и двокрилна врата све се види. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То је отвор у ствари? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Отвори, отвори на кући. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Последњи који су убијени, где су убијени 

у кући или? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Изван куће, у двориште према Дрини. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Према Дрини. И шта се онда десило? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Ништа, ја сам покупио се и отишао на Околишта. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не, јесте ли сви отишли камион, или како, 

колима, и шта се сећате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја се сећам да сам ја отишао на Околишта, и Неша је 

једно време био са мном.  А остали су се вратили у Прелово да поделе плен и већ су 
отишли негде, откуд знам. 
 

Заменик тужиоца за организовани криминал: Кад кажете – неко време Нешо, 
па је л` се он враћао у Прелово? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Како сам чуо сутрадан у причи да се вратио у Прелово. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Сад на крају када се ово све 

догодило, шта Ви мислите о том злочину? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, шта ћу мислити, десио се злочин и није у реду да се 

грађани друге државе, цивили, првенствено цивили..., ја и тада и сада сам шокиран, али 
то не помаже ништа. 

 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Је ли Вам жао због тога? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Жао ми је било, чак је и један... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Председнице, молим Вас стављам примедбу... 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Молим Вас... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Ја први пут чујем да тужилац пита сведока шта 

мислите о томе. 
 
Председник већа: Опомиње се адвокат Перовић на пристојно понашање у 

судници, да не устаје и не омета испитивање сведока, а под претњом новчаног 
кажњавања. Изволите. 

 
Адвокат Горан Нинић: Судија, могу ли да добијем реч. 
 
Председник већа: Сачекајте. 
 
Адвокат Горан Нинић: Сад ми треба реч... 
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Председник већа: Не можете сада када тужилац испитује. 
 
Адвокат Горан Нинић: Имам право пре него што тужилац постави питање, ако 

имам примедбу на питање. Ово је сведок, ово није окривљени, и да ли је њему жао што 
се нешто десило апсолутно ни не служи овом поступку. Према томе... 

 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Управо... 
 
Адвокат Горан Нинић: Молим Вас колега, да завршим. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Ви сте мене прекинули. 
 
Председник већа: Молим вас... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ја Вас нисам прекинуо, тражио сам реч... 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Па, прекинули сте ме. 
 
Адвокат Горан Нинић: На шта личи ово судија. 
 
Председник већа: Молим Вас тужиоче. Хајде завршите. 
 
Адвокат Горан Нинић: Значи, ради се о сведоку. Његово изјашњавање о 

његовој кривици имамо у пресуди која је донета. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Судија... 
 
Адвокат Горан Нинић: Само моменат. Према томе, да ли је њему жао или није 

жао, он је показао кроз своје поступке током..., и током поступка у Сарајеву. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Судија, Ви сте дозволили 

питање, а не знам чему служи ово сада, осим да се сведок упозори... 
 
Председник већа: Добро, они стављају примедбу. Завршите. 
 
Адвокат Горан Нинић: Судија, ја немам никакву намеру да ометам тужиоца у 

томе да испита осећања сведока према злочину који је починио, али он је овде сведок, 
судија. Дајте молим Вас да поштујемо толико процесна правила. Према томе, он је 
своје осећање према исказаном догађају и свом учешћу у њему исказао кроз пресуде, 
које је дао. Овде нема сврхе, молим Вас, тако да немојте да шиканирате колеге за оно 
што радите противно закона. 

 
Председник већа: А шта фали да пита – да ли му је жао. Објасните ми, шта 

фали? 
 
Адвокат Горан Нинић: Ево, сада ћу да Вам објасним. 
 
Председник већа: Шта фали. Сведок се изјашњава, има права да износи да ли 

му је жао или му није жао. 
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Адвокат Горан Нинић: Зато што је одбрана у убеђењу да он манипулише. 
 
Председник већа: Добро, то је ваше убеђење. У реду. 
 
Адвокат Горан Нинић: Само мало. Према томе, и ваше је убеђење да сазнате да 

ли сведок жали за нешто што је починио и што је признао. 
 
Председник већа: Нинићу, молим Вас, Ви имате право кроз поступак да 

докажете те своје тврдње, да ли он манипулише и тако даље, је ли тако. 
 
Адвокат Горан Нинић: Судија, али зашто је битно, одбијате гомилу питање 

одбране као нерелевантна, зашто је битно за овај поступак када неко као сведок осећа 
жаљење, пре свега то његово жаљење је изражено – материјално чињење тамо, и 
касније, и зато нам и не дозвољавате да његову изјаву док је био окривљени, да видимо 
колико је онда жалио и колико му је онда било жао. Према томе, гледајући карактер и 
кредибилитет сведока, ми морамо да испитамо чињенице које су... 

 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Ви сте мене прекинули... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ви мене нећете прекинути, без обзира што покушавате 

те радикалске... 
 
Председник већа: Молим вас, молим вас... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ја сасвим лагано трпим то што ме Ви прекидате. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Радикалске? 
 
Адвокат Горан Нинић: Да. Јер то је начин... 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: То сте рекли. Уууу..., аууу... 
 
Председник већа: Молим вас. 
 
Адвокат Горан Нинић: Да, да, да, да не би добио политику по глави. 
 
Председник већа: Изволите тужиоче, наставите. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Хајде да Вас питам, да ли сте..., 

ово данас што сте испричали да ли сте нешто манипулисали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. Зашто? Одговарао сам. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Да ли је истина ово што сте 

данас испричали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, истина је. 
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Заменик тужиоца за организовани криминал: Да ли се разликује то што сте 
данас испричали од онога што сте причали као окривљени?  

 
Сведок Мићо Јовичић: Можда у сегментима. 
 
Председник већа: Немојте као окривљени, молим Вас. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Зато што га је адвокат набедио 

да је нешто другачије причао. 
 
Председник већа: Као окривљени шта је причао нас не интересује. Само нас 

интересује његов исказ као сведока.  
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Ово ми је суштина била. 
 
Председник већа: Има ли још питања? 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Нема више питања, али 

разумем, све разумем данашњи покушаји одбране. И разумем зашто се толико 
узнемирио на то питање да ли му је жао, јер има некога коме није жао. 

 
Председник већа: Добро. Захваљујем се. Пуномоћник оштећеног, адвокат 

Марина Кљајић, изволите колегинице, је л` има питања за овог сведока? 
 
Адвокат Марина Кљаић: Молим Вас, можете ли ми рећи ако Вам је познато ко 

је био у колима која су из Прелова кренула ка Мушићима? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не сећам се. Не знам. Знам да је „Пасат“ Милана 

Лукића, а ко је од војника унутра био не знам. 
 
Адвокат Марина Кљаић: Добро, пробаћемо другачије. Реците ми, од војника 

које сте видели у Прелову јесу ли сви кренули горе? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, сви. 
 
Адвокат Марина Кљаић: Реците ми, како је Драгана тада изгледала? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Млада. 
 
Адвокат Марина Кљаић: Драгана Ђекић, како је изгледала? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Млада, са косом овако довде. 
 
Адвокат Марина Кљаић: Каквом косом? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Плавом. 
 
Адвокат Марина Кљаић: Кажите ми, рекли сте код Мушића излазе људи и 

убија их неко са шубаром. Знате ли Ви о коме се то ради? 
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Сведок Мићо Јовичић: Да, знам, Милану Лукићу. 
 
Адвокат Марина Кљаић: И само ми објасните још ово. Кажете - у повратку ја 

сам отишао на Околиште. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Марина Кљаић: Када крећете са Мушића где Ви, од које тачке Ви 

одлазите на то Околиште? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Од те куће где је извршена егзекуција. 
 
Адвокат Марина Кљаић: Како сте Ви отишли? Пешице? Са неким? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Са неким аутом. Стварно сам био у шоку. Са неким.., 

или са камионом или са аутом, не знам, али био сам у шоку стварно. 
 
Адвокат Марина Кљаић: Питала бих сведока у односу на део исказа Небојше 

Ранисављевића..., нећу. 
 
Председник већа: Не зна он тај исказ. 
 
Адвокат Горан Нинић: Судија, па поново... Јел` могуће да толико кршите 

кривични поступак. Колегиница пита и хоће да предочи исказ сведока који је овде 
саслушан, и Ви кажете не зна он то. 

 
Председник већа: Ја сам рекла да не зна исказ... 
 
Адвокат Марина Кљаић: Колега, нисам ни предочила. И нисам ни почела да 

предочавам. 
 
Председник већа: Нисмо ни предочили. Па шта, је л` сведок зна тај исказ? 
 
Адвокат Горан Нинић: Кад му се предочи он зна и то је процесна радња коју 

Ви спречавате. 
 
Председник већа: Нисмо предочили. Нисмо предочили.  
 
Адвокат Марина Кљаић: Колега, само сам гласно размишљала да ли - да, да ли 

- не, и нисам. 
 
Председник већа: Добро, има ли даље питања? 
 
Адвокат Марина Кљаић: Немам више питања, хвала. 
 
Председник већа: Хвала. Санковићу, изволите са питањима сведоку. Питам Вас 

Санковићу..., изволите. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Председнице, ја морам да укажем на Ваше 

поступање према мени. Сада је тужилаштво без питања добацило. Заступник јавне 
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оптужбе је добацио, Ви га нисте ни опоменули, нити сте било шта слично одреаговали, 
а мене сте претходно опоменули зато што сам поступио на начин једнак како је 
поступио заступник јавне оптужбе, а након тога сте ме чак опоменули и предновчано. 
Значи, ја на то указујем да Ви немате једнако понашање и поступање према свим 
странама у поступку, и молим Вас да у даљем току поступка будете једнаки како према 
заступнику јавне оптужбе, тако и према одбрани. Ако сам ја пре опоменут, зашто сада 
нисте опоменули тужилаштво, који дирекно утиче на учесника у поступку, то јест 
пуномоћника. А онда чујем образложење пуномоћника који каже – знате, ја само 
гласно размишљам. Мислим, ово већ излази из свих оквира кривичног поступка. 

 
Председник већа: Добро. А да ли се сећате да сам Вас прошли пут, на прошлом 

претресу пуштала и нисам Вас опоменула. То је мој коментар. Седите. Не можете 
тужиоче, молим Вас, ако имате једино питање неко. Немојте да коментаришете ништа. 
Станковићу, изволите. Питам Станковића, имате ли питања? Изволите. Одређујем 
редослед испитивања ја, колега Нинићу, молим Вас. 

 
Адвокат Горан Нинић: Судија, овде се ради о примедбама на извршено..., 

основно... 
 
Председник већа: Добро, даћемо колеги да каже примедбе. Изволите. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Сведок је на почетку рекао да је у неком програму 

заштите. Може ли да нам објасни у каквом програму? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Програму заштите сведока. 
 
Председник већа: Можете ли само да кажете у једној реченици у каквом сте 

програму заштите? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У програму заштите сведока. 
 
Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ко Вам је дао ту заштиту, и поводом ког поступка? 

Да ли овог, да ли неког другог? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Још у Сарајеву сам... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Значи, поводом овог догађаја? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Хвала. Реците ми, да ли се и даље води против Вас 

кривични поступак поводом овог догађаја? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. У затвору сам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте Ви осуђени у неком кривичном поступку 

поводом овог догађаја? 
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Сведок Мићо Јовичић: Рекао сам да сам у затвору. Осуђен сам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Гласније, молим Вас. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Осуђен сам за ово дело. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте закључили споразум са тужилаштвом 

поводом овог догађаја? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. Досадило ми је више вуцарање по суду, и рекао 

сам - рећи ћу истину и ви одрежете, и довиђења. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Значи то, да сте закључили, је ли? 
 
Председник већа: Закључили сте споразум са тужилаштвом, је ли? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Закључио сам. Мање, више... 
 
Председник већа: Има то у предмету, али у реду, његово је право да пита. 

Изволите. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, је ли тај споразум преточен у неку 

пресуду, и ако јесте када је то било? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам датум кад је било, али знам да су ме осудили 

на пет година и да је та иста пресуда послата суду Републике Србије које је потврдило 
пресуду. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Суду Републике Србије? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Реците ми, Ви сте рекли да сте на 

издржавању? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Од када? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Од 23-ћег... 
 
Председник већа: Тужиоче, немојте да добацујете, опомињем Вас. Као и 

Перовића. Ето, да будемо на истом. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Од 23. априла 2018. године. 
 
Председник већа: Од 23.04., априла, 2018., сте на издржавању? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
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Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако Вам ја кажем да је пресуда донета 16.новембра 

2016. године, је ли то тачно? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Можда јесте, можда није. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Реците ми..., добро, само секунд. Реците 

ми, ви сте дакле закључили. пресуду..., да ли сте Ви у току тог дана 27-ог примили било 
какве наредбе од Луке Драгићевића? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли је Вама познато, да ли су Бобан Инђић или 

Милан Лукић примили било какве наредбе од Луке Драгићевића? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам то. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако Вам ја предочим да сте у пресуди Ви 

потврдили чињенични опис пресуде да сте Ви и Милан Лукић и Бобан Инђић примили 
наредбе од Луке Драгићевића, шта има да кажете на то? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам никад рекао... 
 
Председник већа: Пазите, немојте то. Сведок је овде сведок, пресуда је пресуда. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Одбите ми. 
 
Председник већа: Немојте сада да улазимо у својство оптуженог његово. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ја само кажем оно што је он потврдио. Ви 

слободно можете да одбијете. 
 
Председник већа: Добро. То ћемо изводити као доказ ту пресуду, па ћемо 

видети. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ја сам рекао... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ви сте данас... 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Пустите да одговори. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Одговорио је. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Није одговорио. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Судија је забранила питање. 
 
Председник већа: Молим вас, пустите сведока да одговори. Реците. 
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Адвокат Жељко Санковић: Ни једном нисам прекидао тужиоца. Ја молим да 
не прекида. 

 
Председник већа: Добро. Реците. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ви сте данас изјавили да Оливер Крсмановић, 

Петар Инђшић и Лука Ратковић нису били тог дана у Штрпцу, Прелову и Мушићима. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ја их нисам видио. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ви сте у пресуди признали чињенични опис да су 

они... 
 
Председник већа: Немојте колега. Пазите, Ви сада предочавате оно што је он 

као оптужени тамо рекао. Немојте то. Дајте оно што..., као сведок. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ја поставим питање, Ви га одбијете и идемо даље. 
 
Председник већа: Одбија се. Ево, одбила сам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Само да завршим до краја, па га Ви онда одбите. 

Имајући у виду да је и тужилац питао њега да ли је као окривљени причао истину, а 
имамо и његову изјаву као окривљеног у поступку. Ја поставим питање, Ви ми одбите, 
али пустите да завршим питање. Значи, да ли сте Ви у споразуму о признању кривичног 
дела у чињеничном опису прихватили да сте са овим лицима, дакле Оливером 
Крсмановићем, Петром Инђићем и Вуком Ратковићем учествовали у изврашењу овог 
кривичног дела. 

 
Председник већа: Веће доноси 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е 
 
Одбија се питање браниоца оптуженог Гојка Лукића, адвоката Жељка 

Санковића, сведоку - да ли је тачно да је у споразуму о праизнању кривичног дела 
признао да су са њим учествовала лица, наведите тачно, Оливер Крсмановић... 

 
Адвокат Жељко Санковић: Петар Инђић и Вук Ратковић. 
 
Председник већа: Петар Инђић и Вук Ратковић, као неосновано. 
 
Има ли дадље питања. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Наравно. Да ли сте Ви дали изјаву у Тужилаштву 

Босне и Херцеговине у својству осумњиченог од 17.12.2014. године? Имамо је у 
списима предмета. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам, можда. 
 
Председник већа: Добро, и то је одговор. Даље. 
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Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте након те изјаве Ви имали увид у списе 
тог кривичног предмета? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Јесте, добио сам... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте давали изјаву у својству сведока у 

поступку пред Вишим судом у Бијелом Пољу против окривљеног Небојше 
Ранисављевића? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не, нисам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте сигурни? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Дао сам исказ у Вишеграду у суду, а поводом... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Поводом тога? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Поводом тога. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, да ли сте у тој изјави Ви причали 

истину? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Значи, Ви сте у том поступку лажно сведочили? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте приликом давања изјаве у својству 

осумњиченог од 17.12.2014., Ви причали истину? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Јесте. Хвала. Нисам чуо, на питање да ли се 

упознао са списима предмета... 
 
Председник већа: Рекао је да јесте. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Јесте, добро. Реците ми, после ове изјаве од 

17.12.2014., да ли сте Ви имали контакте са Тужилаштвом Босне и Херцеговине, да ли 
сте ишли Ви сами у Тужилаштво? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не.  Него по позиву. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте сигурни? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам сигуран. 
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Адвокат Жељко Санковић: Ако Вам ја кажем да сте изјавили пред судом 
Босне и Херцеговине да сте одлазили у тужилаштво Босне и Херцеговине сами, да ли је 
тао истина или није? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Сам сам ишао. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Сад сте рекли на моје питање да нисте ишли, само 

по позиву, а сада говорите да сте сами ишли. Шта је истина? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Када сам ишао тамо у својству већ окривљеног, по 

позиву, ишао сам сам, односно договорили смо се нас двојица да нам буде јефтинији 
пут. 

 
Председник већа: Добро, није то битно. Објсните му шта. Пита бранилац да ли 

сте ишли кад у Тужилаштво Босне и Херцеговине сами, а да нисте добили позив... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, не, нисам. 
 
Председник већа: Или сте ишли искључиво по позиву? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Само по позиву. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако Вам ја кажем да сте приликом сведочења пред 

судом у Босни и Херцеговини изјавили да сте ишли сами у Тужилаштво да би 
разговарали са таужиоцем, да ли је то истина или није? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Пошто су ме позвали телефоном и рекли - или дођи, 

или ћемо послати СИП-у, ја сам рекао - доћи ћу, и дошао сам сам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Да ли том приликом када сте дошли сами, 

да ли сте потписали било шта, неку изјаву? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, оно што сам изјавио потписао сам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ја Вас питам, да ли сте након давања изјаве од 

17.12.2014. године, Ви, а пре закључења споразума, даке са Тужилаштвом... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, да, потписао сам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: ...да ли сте ишли у Тужилаштво? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Био сам у Тужилаштву. Они су ме испитали и ја сам 

потписао то и здраво. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Потписали сте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Судија, судија... 
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Председник већа: Сачекајте, не можете сада. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Али, зато што сте колеги 

Нинићу дозволили да ме прекине, ја не желим да прекидам, него мени сте..., нисте ми 
дозволили питање да ли је када је сведочио као окривљени говорио истину, Ви сте 
рекли - то нас не интересује. И ја то разумем, и прихватио сам. Али, сва ова питања су 
из времена када је сведок Мића Јовичић био осумњичени или окривљени. Сад не 
разумем зашто то дозвољавате. 

 
Председник већа: Добрао. Има право испитује кредибилитет сведока, у 

унакрсном је испитивању. Добро, у реду. Наставите Санковићу. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Хвала. Реците ми, да ли сте имали било какве 

контакте са тужилаштвом Републике Србије или са полицијом Републике Србије у 
периоду од давања изјадве 17.12.2014., па до дан данас? И ако јесте, колико пута? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Мање од десет пута. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Мање од десет пута. Реците ми, с ким сте имали 

контакте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Са замеником тужиоца. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Да ли сте приликом..., ког тужиоца? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Виторовића. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Хвала. Да ли сте приликом тих сусрета са овде 

тужиоцем Виторовићем Ви потписивали било какве записнике? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, на крају. 
 
Адвокат Жељко Санковић: После сваког пута? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не после сваког. Не после сваког. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Кад то као, на крају? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па не знам датум тачан. 
 
Председник већа: Јесте ли једном потписали записник или више пута? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Један пут. Један. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Тих десет пута... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не десет..., до десет. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Да ли је било узастопно сваки дан, или у 

том периоду? 
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Сведок Мићо Јовичић: Не, не. У периоду дужем. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, где су се дешавали ти сусрети? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У Тужилаштву Босне и Херцеговине. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, да ли Вам је том приликом овде 

тужилац предочавао ко су окривљени у овом поступку? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли Вам је било ко други предочавао? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Добио сам позив и на позиву је писао ко је окривљени. 

И што сам из медија сазнао. Ништа више. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, да ли су ти састанци били након ове 

изјаве коју сте Ви дали 17.12.2014. године? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ја мислим да на дан давања изјаве баш сам се срео са 

тужиоцем, и после извесног времена. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Сте се срели са њим? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Дакле, Ви тада имате својство осумњиченог у 

поступку? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Пре сте ми рекли да сте само једном били. 

Сад кажете да сте већ десетак пута били у Тужилаштву Босне и Херцеговине. Шта је 
истина. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Ма, био сам... 
 
Председник већа: Не Босне и Херцеговине, него овде у тужилаштву. 
 
Сведок Мићо Јовичић: ...овде... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Не, не, Босне и Херцеговине. Рекао је до десет 

пута.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Ја сам рекао да сам се срео са њим, нисам рекао ни где, 

ни... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Па где сте онда срели се? 
 

ПO 12
07



 34

Сведок Мићо Јовичић: Срео сам се, и овде када је потврђивана пресуда Босне 
и Херцеговине од стране Србије према Босни и Херцеговини. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Не разумем. 
 
Председник већа: Говорите о Вашој пресуди признања стране судске одлуке? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Председник већа: Добро, тако, да разумемо шта говори. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте Ви тражили то признање стране судске 

одлуке? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, јесам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Чије држављанство Ви имате? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Имам обадва. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Чија? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Босне и Херцсеговине и Републике Србије. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Хвала. Реците ми, Ви сте причали да сте 

дошли 16.01.1993. године у Вишеград? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, ја Вам сада предочавам део исказа 

Небојше Ранисављевића који је рекао да сте дошли 17.јануара 1993. године. Шта је 
тачно? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Шеснаести. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми где сте били Ви тог 16-тог, где сте 

дошли тачно? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Дошли смо у команду. Из команде смо отишли у 

станицу милиције где смо се пријавили. Тада милиција. Полиција, све једно. Где смо се 
пријавили уредно. Из станице полиције отишли смо у Министарство одбране, код 
референта за одбрану. И он нам је написао позиве за ступање у Војску Републике 
Српске. 

 
Адвокат Жељко Санковић: И где сте Ви боравили кад сте дошли, тих дана? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У прво време у школи, а после тога на Околиштима. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Шта значи то – прво време? Колики је то 

временски период? 
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Сведок Мићо Јовичић: Па десетак дана... 
 
Адвокат Жељко Санковић: У Вашој изјави сте рекли да сте били пет до шест 

дана. Шта је тачно, пет до шест дана, или десет дана? 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Није рекао десет. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Рекао сам десетак. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Пет, шест дана или... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Пет, шест, до десет највише. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми сад, да ли Ви приликом доласка у 

Вишеград, да ли сте знали за Милана Лукића? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Чуо. Чуо сам за њега. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ту сте чули за њега? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ту сам, и у Београду. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Нисам..., хајде молим Вас... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Чуо сам и у Београду. Овде. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Чули сте за њега, је ли? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, да, чуо сам. Али нисам га познавао до доласка у 

Вишеград. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Када сте  упознали Милана Лукића? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Оног дана када сам дошао у Вишеград.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако Вам ја кажем да сте у изјави коју сте дали 

пред судом у Босни и Херцеговини рекли да сте Милана упознали 19. јануара, да ли је 
то тачно, или није тачно? 

 
Председник већа: Коју Ви изјаву цитирате његову? 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ја имам... 
 
Председник већа: Само ми реците коју. Кажете пред судом Босне и 

Херцеговине, у реду, ја питам датум. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Датум, морао бих да..., 16.01. 
 
Председник већа: Не можемо тако, имамо само једну изјаву. 
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Адвокат Жељко Санковић: 23.12.2015., и 16.01. 
 
Председник већа: Не, не, само једну изјаву има као сведок и то од 29.11.2016. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ја имам сазнања, а и он је изјављивао, сам је рекао 

сведок - ја сам пред судом Босне и Херцеговине навео нека лица која су била у 
Штрпцима... 

 
Председник већа: Па, чекајте, које је Ваше питање? 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ја кажем уколико..., ја имам сазнања да је он пред 

судом Босне и Херцеговине у изјави коју је дао... 
 
Председник већа: Ма не знам која изјава колега, не могу тако. Молим Вас, ја не 

знам да ли је он ту изјаву дао у својству оптуженог, да ли у својству сведока, ја не знам. 
Ја Вам лепо кажем, имамо изјаву од 29.11.2016. у својству сведока. Можете ту изјаву да 
предочавате, друге не. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Ја питам да имам сазнања да је он дао... 
 
Председник већа: Ви што имате, то је лепо, али немам ја. Молим Вас, нећу ту 

да предочавам где је оптужени. Лепо сам Вам рекла. Нећемо да мешамо статус..., 
молим Вас овде где је као сведок предочавамо. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Ја Вас..., ево сад, пошто ћете ми ускратити низ 

питања везано на предочавање тих изјава, мој предлог јесте онда да прибавимо те 
изјаве од суда Босне и Херцеговине где се овде сведок изјашњавао као сведок тамо, па 
да дозволите одбрани онда могућност да му предочи, јер има низ разлика у односу на те 
изјаве. 

 
Председник већа: Ставите писмени предлог, датуме, и које изјаве, па ћемо 

одлучити. Изволите даље питања. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Реците ми, да ли Вас је Милан Лукић звао 

на славу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесте. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли сте били? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми да ли сте били у акцији Дринска? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Кад је то било? 
 
Сведок Мићо Јовичић: На дан славе. 
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Адвокат Жељко Санковић: Па, јесте ли били на акцији, или сте били на слави. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, чим су рекли да су Турци напали, ми смо се дигли и 

отишли... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ко то ми? 
 
Сведок Мића Јовичић: Ја и Небојша Ранисављевић и још неки војници. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми у којим још акцијама сте Ви 

учествовали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Шта ја знам, било их је на стотине. 
 
Адвокат Жељко Санковић: На стотине? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Па, је л` можете да набројите неке? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, био сам на Рудом, био сам на Горажду, био сам на 

Жепи, био сам на Санском Мосту, био сам на Требињу, био сам..., шта ја знам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли је у тим акцијама учествовао Милан Лукић? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, значи Ваше кретање, односно Ваше 

боравиште је углавном везано за Околиште и за те акције, је ли тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, да ли сте били у том периоду, дакле од 

кад сте дошли 16.01.1993. до 27.02.1993., да ли сте долазили у Србију? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Због чега и колико пута? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам колико пута, али долазио сам овде ради одмора 

или ради довођења добровољаца. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Због чега Ви доводите добровољце? 
 

 Сведок Мићо Јовичић: Па, тако ми је речено. 
 
 Адвокат Жељко Санковић: Добро. Да ли су Вам тим, приликом тих посета, да 
ли Вам је одузет неки пиштољ? 
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 Сведок Мићо Јовичић: Јесте. 
 
 Адвокат Жељко Санковић: Је ли Вам враћен тај пиштољ? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Јесте. 
 
 Адвокат Жељко Санковић: Враћен. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Жељко Санковић: Добро. Редите ми сад, да ли знате ко је Новица 
Лукић? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Знам. 
 
 Адвокат Жељко Санковић: Кад знате и како знате? 
 

Сведок Мићо Јовичић: Знам, радио је на хидроелектрани, гдје сам и ја радио и 
њега је убила полиција Републике Српске. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Реците ми, кажете Ви сте, Ви познајете 

Гојка Лукића. Како га познајете? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Познајем га из Вишеграда, оно мало времена што сам, 

што смо имали између акција, између терена, у познавању терена и тамо-вамо. Виђао 
сам га на улици са Миланом. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Кад је то било? 
 
Сведок Мићо Јовичић: '90 и треће у првом и другом месецу. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ви виђате у првом и другом месецу Гојка Лукића? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Јесте га ви упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Упознао сам га зато што је био са Миланом Лукићем и 

он се представио тако. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Са ким сте Ви били? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ја сам био са Небојшом Ранисављевићем и са још 

неким борцима. Скупа, скупа смо... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Колико пута сте... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Пустите га да заврши... 
 
Председник већа: Немојте тужиоче, опомињете се...   
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Адвокат Жељко Санковић: Одговорио је...  
 
Председник већа:  Молим Вас. 
 

 Тужилац за ратне злочине: Извините али у сред одговора, реко вам је... Мићо 
Јовичић је рекао да он слабије чује... 
 
 Председник већа: Молим Вас, немојте, ја сам ту да реагујем. Ја сам ту да 
реагујем.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Судија, ми смо у унакрсном испитивању. Тужилац је 
завршио основно, ми можемо чак и сугестивно... 
 

Председник већа: Добро. Можете. Слажем се и пуштам. Добро. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Адвокат Жељко Санковић. Колико пута сте Ви 

били са Небојшом, кад сте видјели Гојка Лукића? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Отприлике. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам ја бројио. Слушајте, нисам ја знао да ћу ја бити 

овдје испитиван, да би ја бројио, један, два, три четри, пет, десет или... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Отприлике. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Сваки пут кад сам био слободан, шетао сам градом, 

мало је људи било, оно што је било то је било испред кафане Милана Лукића или 
испред кафане, не знам како се зове човек, држао је „Стари рибар“. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Да би се шетали градом, да ли сте требали да 

тражите од војске неки отпуст или било шта слично? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није требало ништа. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Значи, како сте из Околишта долазили у 

Вишеград? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Пјешке. Или неко наиђе па те пребаци. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Колико треба пјешице из Околишта у Вишеград? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, зависи како се креће, низбрдо је, може се за 15-ак 

минута доћи. 
 
Адвокат Жељко Санковић: 15 минута. Добро. Реците ми да ли је 

Ранисављевић знао Гојка Лукића? 
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Сведок Мићо Јовичић: Јесте. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Јесте. Ја Вам морам предочити део изјаве 

Ранисављевића, који каже да не познаје Гојка Лукића, да га је можда једном видео у 
животу. Шта Ви сад кажете на то? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Ништа, шта ћу казати. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли је то тачно или није? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није тачно. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Видио га је са мном, када је био са мном, видио га је. 
 
Адвокат Жељко Санковић: А можете ли да опишете Гојка Лукића, у том 

периоду? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Могу. Био је набијен, јак. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Како је изгледао још опишите. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Онако, косу средње величине. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Још неке карактеристике. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Носао је пушчетину, као и остали или пиштољ. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Какву пушку, какав пиштољ? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Пушка аутоматска, са преклопним кундаком. 
 
Адвокат Жељко Санковић: И Ви га тако видите и Ви сте га упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Реците ми, када улазите у тај камион, гдје Ви 

улазите, први пут? 
 
Сведок Мићо Јовичић: На Околишту. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Гдје улазите, у који део камиона? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Позади улазим и одлазим напред, с леве стране. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако предочим део изјаве Небојше Ранисављевића, 

која каже да сте Ви ушли у кабину, вас двојица заједно. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није истина. 
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Адвокат Жељко Санковић: Није истина. Реците ми, том приликом, ко је све 

имао нож? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Сви. Сваки војник је имао нож. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако Вам предочим део изјаве Небојше 

Ранисављевића, која каже да сте само Ви имали нож. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није истина. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Реците ми, кад долазите Ви у школу из 

места Штрпци у Прелово? Кад, у ком временском периоду? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У сами сумрак. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Колико је то отприлике? Значи, још је био дан? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, још је био дан. Благало је. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Пошто се овде спомиње временски период 

у 05,30 поподне, да ли је то тачно или не? 
 
Тужилац за ратне злочине: Не спомиње се „у“, него се спомиње „око“. 
 
Председник већа: Добро, добро. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам, не знам, нисам, нисам... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Ако Вам кажем да је Небојша 

Ранисављевић рекао, изјавио да је био мркли мрак, да ли је то тачно или није? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Био је сумрак. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Био је сумрак. Добро. Прибавићемо оне 

пресуде, изјаве, па ћемо да видимо. Реците ми, у тој школи, кад Ви долазите, дакле, да 
ли има струје у школи? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Има. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Има. Уколико Вам опет предочим изјаву Небојше 

Ранисављевића, који је рекао да није било струје у школи, шта Ви кажете? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да није рекао истину. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако Вам кажем да је Митрашин Глишић... 
 
Председник већа: Нисмо још саслушали Митрашина. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Али, саслушан је у истрази. 
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Председник већа: У истрази, да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако је Митрашин Глишић у истрази, на свом 

сведочењу рекао, да није било струје у школи... 
 
Тужилац за ратне злочине: Није то рекао, није то рекао Митрашин Глишић. Он 

је рекао да је у школи било, а кад је он ушао у салу, да у сали није било. 
 
Председник већа: Добро. Предочите. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Предочавам да је рекао да у школи није било 

струје, да је било струје само у кухињи. 
 
Тужилац за ратне злочине: Не, не, не. Ајде, реците на којој страни то пише? 
 
Председник већа: Ајте овако, направићемо паузу једну. Санковићу, да ја 

прибавим, узмем, јер ми је Митрашин остао тамо исказ, пошто је за сутра, па ћемо онда 
цитирати тачно страну и да се сведок мало одмори. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Може. 
 
Председник већа: Веће доноси 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 

Прекида се главни претрес  ради паузе у трајању од 30 минута, наставак у 11 и 
30. 

 
Веће доноси 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 

Након паузе, у 11,36, наставља се главни претрес. 
 
Само да нам доведу сведока. Јесмо ли сви ту? Сад ће сведока да доведу, зато 

стоје врата отворена. Ставите Мићо слушалице. Санковићу, изволите, наставите. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Адвокат Жељко Санковић. Поштована судија, 

имајући у виду ову изјаву Митрашина Глишића немам код себе, повући ћу то питање 
везано да ли је било струје или не и шта је изјавио Митрашин Глишић, тако да ако неко 
од колега има, па нека они питају. Мене интересује сад, само да наставим, сведок је 
рекао да је видео Гојка Лукића у школи. Кад први пут Ви видите Гојка Лукића у 
школи? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Када сам ушао. Кад сам ушао у школу. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Гдје га видите? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Видим га с доње стране, према, према средини. 
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Адвокат Жељко Санковић: На средини... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Мало ниже од средине. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Значи, више тамо према фискултурној сали, је ли 

тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић: То је целокупна просторија, целокупна фискултурна 

сала. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Па, Ви га први пут видите у фискултурној сали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, да. Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Аха. Добро. Хвала. Реците ми, да ли, кад сте Ви 

дошли и кажете стајали сте мало ту испред, да ли је било неких војника, рекли сте да је 
било војника поред, поред тих зидова, као улауз у школу, је ли тако? Кад се уђе у 
школу, било је војника с једне стране зида и са друге стране зида. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Било је у ходнику. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да, у ходнику. 
 
Сведок Мићо Јовичић: У ходнику је било. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли ту видите Гојка Лукића? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не видим. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Хвала. А да ли сте гледали, јесте знали ко 

су ти војници у тим редовима? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ем је вече, ем први пут срећем те људе, неке, неке од 

тих људи. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Реците ми, шта Гојко Лукић ради у тој хали 

тамо, фискултурној сали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ништа, мува се. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Само се мува? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Тек је касније оно, пред кад ће се изићи, можда којем је 

пришао и ударио га пушком или... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Јесте Ви видјели то? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам. 
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Адвокат Жељко Санковић: Шта да је радио? Гурнуо? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Гурнуо или ударио? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, ударац је, са цеви. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Мхм. Са цеви. А јесте ли Ви некога ударали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, нисам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Нисте. А гдје сте Ви били кад сте то видјели? 
 
Сведок Мићо Јовичић: На почетку сале, рекао сам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: А гдје је био Гојко Лукић у том тренутку? 
 
Председник већа: Рекао је. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Мало ниже од средине сале. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Мхм. Добро. Реците ми, можете ли још једном да 

кажете, Ви сте рекли да они који су били у Мушићима, који су били у Штрпцу војници, 
да су кренули у Мушиће. Да ли је то тачно? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Тачно. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли је још неко кренуо? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Кренули Гојко и Драгана. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Гдје су они били? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Па, како знате да су кренули? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Видио сам их доле. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Добро. Реците ми, сад да Вам предочим део исказа 

Ранисављевић Небојше, у ком каже да, када је пуцао на једнога од тих цивила, да сте 
Ви њему пришли и да сте му јебали српску мајку. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Коме? 
 
Адвокат Жељко Санковић: Небојши Ранисављевићу. Да ли је то тачно или 

није? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није. 
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Адвокат Жељко Санковић: Небојша Ранисављевић у свом исказу рекао је да 

сте се Ви хвалили да је Ваш нож крвав. Да ли је то тачно или није? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није истина. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Није истина. Добро. Ви сте рекли на почетку да је 

Ваша изјава коју сте дали као осумњичени од 17.12.2014. истинита. У тој изјави нигдје 
не спомињете Гојка Лукића... 

 
Председник већа: Чекајте, молим Вас. Немојте цитирати изјаву као 

осумњиченог, он као осумњичени. Ви знате и сами...  
 
Адвокат Жељко Санковић: Судија... 
 
Председник већа: Само мало да завршим ја, па ћете ми одговорити, има право и 

да лаже. Овде је као сведок и не можемо сада да ли је истинито оно што сте рекли као 
осумњичени. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Да, он је рекао да је истинито и чак га је и тужилац 

питао... 
 
Председник већа: Молим Вас, ја... Тужиоче, немојте да Вас опомињем. 
 
Тужилац за ратне злочине: Не. Ви сте мени забранили одговор... 
 
Председник већа: Добро. Ништа, идемо даље. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Судија, само секунд. Рекао је сведок... Може, 

може. 
 
Адвокат Горан Нинић: Судија, да ли ми дозвољавате само једну реченицу. Кад 

говоримо о лицима која су саслушавана као окривљени, ја сам сагласан са Вама да они 
имају законска права другачија него сведоци. Међутим, немојте заборавити да сте Ви 
овде установили праксу да смо читали и предочавали Небојши Ранисављевићу његове 
изјаве које је дао пред, у Бијелом Пољу... 

 
Председник већа: Не, не.  
 
Адвокат Горан Нинић: Судија, само... 
 
Председник већа: Не. Ја сам њему овде предочавала... Само мало... 
 
Адвокат Горан Нинић: Нисте му Ви само предочавали, него и тужилац и била 

су дозвољена та питања, тако да је пракса постављања питања о исказима, а ми овде 
имамо још нечији интерес, мада не спорим и интерес тужиоца да оспори исказ Небојше 
Ранисављевића и његов кредибилитет као сведока. Ми исти такав интерес имамо, да 
оспоримо кредибилитет овог сведока у свим његовим поступањима и интересима, да 
данас овако сведочи. 
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Председник већа: Молим Вас, нећу се расправљати са... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ви сте установили тај став и ово је... 
 
Председник већа: Не. Са Вама се нећу расправљати на тај начин. Дозвољавам 

да питате у вези са кредибилитетом сведока. Дозвољавам и питања, али предочавајте 
исказ његов као сведока, не као оптуженог. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Судија, адвокат Жељко Санковић. Управо тужилац 

га је питао да ли је истинито оно што је рекао и као осумњичени и као сведок, дакле, да 
ли прича истину? 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: То питање је забрањено, на то питање 

нема одговора. 
 
Председник већа: Добро, било је забрањено. 
 
Адвокат Жељко Санковић: И на то питање је одговорио сведок да јесте. 
 
Председник већа: Не, не. Ајмо даље. Даље. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Судија, имам једно питање, Ви ћете га одбити, али 

ја ћу да га изнесем. Да ли сте се Ви, приликом закључења споразума, значи са 
Тужилаштвом Босне и Херцеговине, обавезали да добијете ту казну уколико ћете 
касније сведочити и рећи све оно што они хоће? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Нисте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Одлично. Судија, ја немам више питања. Имајући у 

виду да одбрана има сазнања везано за тај споразум, ако тужилац пита одакле ми тај 
споразум, нашао сам га на интернету. 

 
Председник већа: Ама, споразум имамо у списима. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  И имамо га у списима предмета, тако је. И имајући 

у виду на изјаве које је овај сведок дао у Босни и Херцеговини, које се у многоме 
разликују у односу на изјаве које је дао овде, ја имам, односно имаћу писану молбу да 
прибавимо те изјаве и да видимо онда, да испитамо опет овог сведока и евентуално 
суочење са осталим сведоцима који су причали сасвим другачије у односу на овог 
сведока. 

 
Председник већа: Добро. Имате ли још питања за овог сведока? 
 
Адвокат Жељко Санковић: За сада немам. 
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Председник већа: Добро. Све Ваше предлоге, знате како, писменим путем, па 
ћемо одлучити. 

 
Сава Стојановић, бранилац, изволите. Имате ли питања за овог сведока? 
 
Адвокат Сава Стојановић: Сава Стојановић, бранилац Љубише Васиљевића. 

Да ли можете да ми кажете, од дана када сте саслушавани од стране Тужилаштва у 
Босни и Херцеговини 2016. године, у новембру, колико пута сте се видели са тужиоцем 
Виторовићем? 
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине:   Ово је било питање 2014., а не 2016. 
 
 Председник већа: Немојте, слушајте, немојте да ми упадате тужиоче. Изволите. 
 
 Адвокат Сава Стојановић: Од новембра 2016. године, колико пута се видео са 
тужиоцем за ратне злочине? 
 

Сведок Мићо Јовичић: До десетак пута, али нисам десет пута. 
 
Адвокат Сава Стојановић: И шта сте, кад сте се задњи пута видели у односу на 

данашњи дан? 
 
Сведок Мићо Јовичић: На признавању пресуде Босне и Херцеговине... 
 
Председник већа: Признавању стране судске одлуке, односно Босне и 

Херцеговине. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, да.  
 
Адвокат Сава Стојановић: Када тачно? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Деведесет и седме. 
 
Председник већа: Немојте коментарисати. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Седамнаесте. 
 
Адвокат Сава Стојановић: И о чему сте разговарали тих десетак пута или 

мање, нека буде и пет пута? Кад сте већ дали изјаву... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Испитивао ме као и Ви, овај задњи пута није ме ништа 

ни испитивао. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли сте Ви сведочили у предмету Луке 

Драгићевића, десет дана после саслушања коме је присуствовао тужилац Виторовић? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам. Не знам. Не сећам се колико је дана прошло. 
 
Адвокат Сава Стојановић: У том исказу ни на једном месту нисте поменули 

Љубишу Васиљевића. 

ПO 12
07



 48

 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Када сте саслушавани од стране тужиоца 

Виторовића, не знам да ли је он то водио или је водио тужилац из Босне и Херцеговине, 
Ви сте рекли да је Љубиша Васиљевић можда био, али сто посто нисам сигуран. Данас 
кажете да је он био и у камиону и у Штрпцима и у Мушићима и у Прелову. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Како то тврдите, ако кажете људи су били под 

маскама, фантомкама, како их Ви називате? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У камиону нису носили фантомке, него кад је камион 

стао. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Кад сте упознали Љубишу Васиљевића? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У пролазу, дружио се са Миланом Лукићем и Обрадом 

Полугом и Бобаном Инђићем. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Када је то било, питам Вас? 
 
Сведок Мићо Јовичић: 1993. 
 
Адвокат Сава Стојановић: У ком периоду? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Први, други мјесец. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Ви сте дошли, колико видим, 16. или 17.? 
 

 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 

Адвокат Сава Стојановић: Кад сте успели и где сте и да ли можете да се 
суочите са њим, да ли га, како сте га упознали и како сте сазнали име, како сте га 
видели? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Па, питао сам једноставно ко су ти људи који су са 

Миланом Лукићом. Рекли су ми ово је онај, ово је онај, ово је и тако. 
 
Адвокат Сава Стојановић: А због чега сте онда у тужилаштву наводили да 

нисте сигурни да је Љубиша био у камиону? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Конкретно, на питање тужиоца, одговорили сте да 

нисте сто посто сигурни. 
 

 Председник већа: Ајмо овако, само да му цитирамо тачно реченицу. У Вашем 
исказу као сведока од 29.11.2016. године, на страни 7, Ви кажете овако, горе на 
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почетку: „За разлику од њега, Љубиша се никад није истицао, чини ми се да није био, 
али не могу бити сто посто сигуран.“.  
 

Адвокат Сава Стојановић: Откуд Вам сада сто посто сећање? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, слушајте, од тада до данас, више ми је овај предмет 

преко главе.  
 
Адвокат Сава Стојановић: Ако Вам је преко главе, онда би требало другачије 

да говорите, а не... 
 
Сведок Мићо Јовичић: И долазе и ситнице ми напамет и неке које сам знао 

заборавим. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Судија, ја нећу... 
 
Председник већа: Немојте, Липовац, да Вас избацујем. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Судија, ја нећу да помињем његову одбрану из 

2014., где је рекао да је истина. 
 
Председник већа: Немојте, него ову овде. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Ту наводи сва лица, где не помиње Љубишу 

Васиљевића. 
 
Председник већа: Добро. Ево, лепо, цитирали смо ово, па Ви сте питали. Може 

даље. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Даље сте наводили да је, да је тада био мрак и да се 

није баш добро све видело. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Био је сумрак. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Сумрак.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Кажите ми, да ли је, пре него што је камион стигао 

у школу у Прелову, да ли је слетео са пута негде? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам, било је неко маневрисање, али нисам сигуран 

шта се десило. Рачунао сам да, пошто сам видио касније да је окренут на рикверц према 
вратима, рачунао сам да је то то, али нисам отварао цераду да би видио шта се дешава. 

 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли сте знали да је Љубиша Васиљевић био тежак 

инвалид због повреде неке које је задобио у јулу '92. године? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Чуо сам да је био рањен, али да је био тежак инвалид, 

није. 
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Адвокат Сава Стојановић: Од кога сте чули? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Од војника. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли можете да нам опишете тај улаз у школу у 

Прелову, како изгледа? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Улаз је на врата са алуминијским испуњењима. 
 
Адвокат Сава Стојановић: И даље, какав је даље распоред? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Има ходник доле и улази се у салу. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Колико ходника има? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Шта ја знам, ја сам први пут и задњи пута био ту. Први 

пут и задњи пут. После рата сам пролазио крај школе, али нисам се свраћао у школу. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли можете међу овим људима да познате ко је 

Љубиша Васиљевић? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Могу. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Ко је? 
 
Председник већа: Чекајте, чекајте. Љубиша, смирите се, молим Вас. Добро, 

немојте тако да се понашате. Констатује се да... Само мало.  
 
Констатује се да на питање браниоца Љубише Васиљевића, адвоката Саве 

Стојановића, сведоку Јовичић Мићи, да ли међу овим људима, мислећи на оптужене, 
може да препозна ко је Љубиша Васиљевић, сведок руком показује на Љубишу 
Васиљевића, на шта скаче са клупе Љубиша Васиљевић и обраћа се сведоку: „Немој да 
лажеш.“. 

 
Изволите. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли су Вам показиване фотографије у полицији, 

неких лица? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, не. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Никада? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Показивано ми је у Босни и Херцеговини, али све су 

биле, у маскирним униформама су сви били. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли сте тада препознали Љубишу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ја мислим да јесам. 
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Адвокат Сава Стојановић: Када? Где? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У Босни и Херцеговини, у Сарајеву. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Када је то било? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, не знам, кад сам био на стотину пута у тужилаштву. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли може Љубиша да му се обрати, да пита... 
 
Председник већа: После ћемо да евентуално суочење, после. Да, да, после. Сад 

само питања. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Немам више питања. 
 
Председник већа: Хвала Саво. Колега Перовићу, изволите питања за сведока. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Добар дан. Ја сам адвокат Небојша Перовић. Како 

сте? 
 

 Сведок Мићо Јовичић: Добро. 
 

Адвокат Небојша Перовић: Ви сте пре споменули да имате статус заштићеног 
сведока. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић: А где то имате статус заштићеног сведока? 
 
Председник већа: Не заштићеног, он је сведок под посебном јединицом... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Председнице, ја постављам питање. У истом 

тренутку и Ви и заступник јавне оптужбе скачете. Ја не знам, да седнем ја? 
 
Председник већа: Постављате питања, али не постављате добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Како то мислите добро, шта значи то добро? Ја 

имам право да постављам питања. Ово је унакрсно испитавање, постављам му питање. 
 
Председник већа: Ајде, наставите. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Немојте, молим Вас. Па, немојте, молим Вас. 
 
Председник већа: Он је изјавио да је под Јединицом заштите, под заштитом 

Јединице за заштиту сведока. Изволите. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Какву заштиту имате, под каквом заштитом сте Ви 

мислили да сте? Ко Вам је ту заштиту дао? 
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Тужилац за ратне злочине: Он је рекао... Сведок је рекао да је у програму 
заштите. Свако даље питање које може да угрози његов идентитет и сигурност њега и 
његове породице, ја мислим да Ви не треба да дозволите. 

 
Адвокат Небојша Перовић: Само, дозволите само. Председнице, ово сада што 

је заступник јавне оптужбе ставио као примедбу на моје питање, апослутно је 
неосновано, није у складу са ЗКП-ом. Прво, ако има заштиту, ми за ту заштиту не 
знамо. Овај сведок у овом поступку има статус редовног сведока, значи, долази да 
сведочи као и сваки који је позван од стране тужилаштва и као што је и сведок 
оптужбе, овде је присутан Мићо Јовичић. И сведок приликом уводног излагања наводи 
да је под заштитом. Ми морамо да сазнамо коју ту заштиту има. Даље. Овај ЗКП, који 
ми примењујемо овде, апсолутно даје право одбрани да се око сведока све распита. 
Зашто? Поготово имајући у обзир да сведок терети ове окривљене за изузетно тешко 
кривично дело. У англосаксонском праву, који ми овде примењујемо последњих пар 
година, од 2012. године, одбрана има право да сазна да ли сведок који сведочи вози 
ауто радним данима, који је регистрован само за викенд за куповину и ако сведок вози 
радним данима то возило, онда том сведоку се не верује. Значи, ми не можемо овог 
сведока само посматрати изоловано да сведочи за догађај од 27., него морамо 
свеобухватно видети да ли је овај сведок, пошто се пре изјаснио да лаже, да је лагао на 
једном од поступака. Ако све Ви пристрасни, онда да седнемо, да даље не испитујемо 
питања. И ако хоћете одбрану да обучавате како ће да поставља питања, исто даље нећу 
да постављам питања.  

Значи, сведок је изјавио да је под заштитом, мора да нам каже под којом је 
заштитом, да ли је под заштитом неког тела државног, да ли је то Република Србија или 
нека друга република, да ли је под заштитом неке групе, која није у складу са законом 
или тако даље. Нека нам сведок каже овде. А ово, што тужилаштву смета да ми сазнамо 
под којом је заштитом? Тужилац каже, откриће око његовог идентитета. Па, да ли је он 
овде под лажним именом и презименом? 

 
Председник већа: Добро, да чујем. Под којом сте заштитом Јовичићу, да ли 

знате? Ко Вас штити? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јединица за заштиту сведока. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Која јединица? 
 
Председник већа: Је ли то Републике Србије, Босне, чије? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Републике Србије. 
 
Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Шта Вам је уз то обећано, јесте добили статус, 

јесте добили папир? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ништа, папир, да ће ме штитити и довиђења. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Значи, Вама је саопштено од стране неког у Србији 

да сте Ви заштићени сведок? 
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Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Молим вас реците од кога? Зато што је неко 

злоупотребио положај, и ми сад овде имамо кривично дело. Неко му је, неко је овом 
сведоку рекао да је заштићени сведок, а он нема тај статус и ко му је рекао? То мора 
тужилаштво да интересује, да би поднео кривичну пријаву против тих лица. Ко му је 
обећао, ко му је рекао да је  заштићени сведо, а није. Питам њега, гледам вас онако. 
Ево, добро. 

 
Председник већа:   Молим Вас, молим вас. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли знате име и презиме ко вам је то рекао? Да 

ли знате име и презиме лица, а да ли нам можете рећи где, на ком месту вам је то 
речено? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Немам на то коментар. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Молим. 
 
Председник већа:   Јел знате или не знате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. 
 
Председник већа: А ко вам је то рекао да сте под заштитом Јединице за заштиту 

сведока? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па људи из Јединице за заштиту сведока, донели су 

папир и на њему је писало Јединица за заштиту сведока. 
 
Председник већа: Шта, да треба да се доведете у суд јел, или сте добили неки 

папир у вези с тим? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не. 
 
Председник већа:  Молим вас сачекајте да он... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, не, не данас, него... 
 
Председник већа:   Него раније? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Раније, ја сам потписао да сам под заштитом. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли сте добили тај папир? 
 
Председник већа: Добро, чекајте да видимо онда да нам тужилац објасни, 

пошто ми исто не знамо. Изволте тужиоче, само да нам одговори на то ваше питање. 
Изволте. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја колико знам, а можемо то да га кроз 

питање питамо, да ли сте ви у Босни добили неки статус, неку  заштиту? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Да, да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Онда када сте прешли у Србију наставила 

се та заштита само сада под поткровитељством тужилаштва, Јединице за заштиту? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  По ком споразуму, по ком споразуму? Јел постоји 

споразум између Босне и Херцеговине и Републике Србије? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па као сведока, као сведока. Немојте ме 

питати тако, него вам кажем он је у програму заштите зато што ови људи о којима он 
сведочи су опасни и убиће и њега и његову породицу. 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Оооо, молим вас.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Извршиће притисак исти онај притисак 

који је ивршен на Крсту Папића и Душка Божића и све остале сведоке. 
 
Председник већа:  Тишина, значи он је добио заштиту као заштићен сведок у 

Босни и Херцеговини? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Он је почео у Босни и кад је прешао у 

Србију, онда је тај програм заштите настављен у Србији. 
 
Председник већа: Добро, јел можемо ми да добијемо....само полако. Јел можемо 

ми да добијемо неки папир, писмени доказ, нешто, да ми видимо шта је то? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па ја немам сад то. 
 
Председник већа:   Па добро, не сад, него да доставите. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па може свакако, па може свакако. 
 
Председник већа:  Да доставите, да доставимо да види и одбрана, да се упозна, 

јел то у реду? Па молим вас, јер ја исто знам ко и ви, добро. Наставите Перовићу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Господине Јовичићу, да ли се сећате колико сте 

дана пре критичног догађаја 27. фебруара ви пристигли на подручје тадашње 
Социјалистичке Републике Босне и Херцеговине, на подручје Вишеграда? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Колико дана сам пре тога био? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Пре тога, месец, три, седам, дванаест, колико? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Рекао сам да сам 16.јануара дошао у Вишеград, од 

16.јануара до 27. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Нисте напуштали јел тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Излазио сам, ишао сам у... 
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Адвокат Небојша Перовић: А да ли се сећате који је био последњи дан, 

последњи пут да сте рецимо, ако се сећате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Тај дан? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  02. фебруар рецимо, или како? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Тај дан сам дошао из Србије? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Тог дана сте дошли? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Тог дана. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А колико сте пре тога боравили у Србији, пре тог 

доласка? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Можда три, до четири пута. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не, не, колико дана рецимо дошли сте тог дана 

27...? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Овај пут, овај пут два до три дана. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Два до три дана. Ви сте рођени у Винковцима? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Јел имате држављанство Републике Хрватске? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Немам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А Републике Босне и Херцеговине? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И Републике Србије, јел тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да вас питам, колико сте ви дуго боравили на 

подручју Вишеграда укупно дана, да ли знате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па кажете да сте 16. јануара које године дошли? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '93. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И били сте до 27., је ли? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Били сте и после тога  јел тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  После тога. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Али до када, да ли знате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Рањен сам 27., 28. трећега, у трећем месецу, и онда сам 

једно време био у Вишеграду, остало сам био у Книну. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. А да вас питам, након вашег саслушања 

као осумњиченог, у Босни и Херцеговини, да ли се сећате када је било то? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам датум. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли се сећате године када је било? Први пут када 

сте саслушани и потписали записник, да ли се сећате године? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам тачно. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли се сећате можда месеца када је било? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли се сећате које године се ви испитујете као 

сведок пред Тужилаштвом у Босни и Херцеговини? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Да ли се сећате можда месеца отприлике, или 

годишњег доба које је било када се испитујете као сведок први пут? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам, не знам, стварно не могу одговорити на то. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Да ли се сећате колико сте пута давали изјаву 

Тужилаштву Босне и Херцеговине у својству сведока? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па можда пет, шест пута, откуд знам, не знам. Кад им 

је требала нека допуна или нешто, онда су ме звали и... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да ли се сећате можда који је временски период 

прошо од тога кад сте први пут испитивани у својству осумњиченог, а након тога у 
својству сведока, да ли је прошло месец, три, пет, годину, две? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па једно годину и по, две, тако. 
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Адвокат Небојша Перовић: Да ли се сећате да ли је у том периоду вас 
контактирао неко из Тужилаштва за ратне злочине Босне и Херцеговине или из 
Тужилаштва за ратне злочине Републике Србије? Ви сте саслушани као осумњичени... 
 

Сведок Мићо Јовичић:  И једни и други. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И једни и други су. Да ли се тај контакт одвијао 

само путем телефона или је било и сусрета? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сусрета. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли су ти сусрети били на подручју Босне и 

Херцеговине? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На подручју Босне и Херцеговине. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Искључиво на подручју Босне и Херцеговине? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Да ли су приликом тих разговора вама предочавана 

сва имена као могући учесници самог догађаја у овом неславног и страшног догађаја 
који сад овде? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Нису. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Нису вам предочавана имена? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нису. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да ли су вам у тужилаштву приликом давања 

ваших изјава предочавана имена људи који су могући учесници самог догађаја? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Рекао сам вам да смо добијали позиве и писало 

Драгићевић Лука и онда доле сва наша имена. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Сва могућа имена? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Е а да вас питам, да ли приликом давања изјаве у 

Тужилаштву Босне и Херцеговине, да ли вам је тада, да ли су вам тада редом 
предочавана имена учествовао тај и тај, тај и тај, тај и тај....? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. 
 
Председник већа:   Или јесу ли га питали поименице за та лица? Поименице на 

пример за ово лице да ли је било, за ово, јесу ли питали? Списак, па добро то кажем, 
поименице, да, да. 
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Сведок Мићо Јовичић:  Питали су, питали су... 
 
Председник већа: Молим вас, тужиоче, молим вас, добро. Наставите колега 

Перовићу. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Питали су да ли је Лука Драгићевић знао, ја сам реко 

да не знам да ли је знао. Да ли је Бобан Инђић био, био је, он ми је и наредио, он је 
командир интервентне чете, а ја сам припадник био интервентне чете. Он ми је и 
наредио да кренемо у акцију, или овај, како је господин навео неславан догађај. 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Ево овако, ја ћу сад да вас упознам са следећим, 

могу да предочим зато што је у списима предмета, не изјаву, али ово није изјава. Ја ћу 
да вас упознам са следећим, да сте 14., 17. децембра 2014. године, од стране 
тужилаштва упознати са сигурно преко двадесетак, па и тридесетак имена као могућим 
учесницима у самом поступку. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не знам о чему се ради уопште, не 

разумем шта, шта пита... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Није од значаја о чему се ради. Апсолутно није од 

значаја ако Ви не знате о чему се ради... 
 
Председник већа:  Чекајте молим вас. Само Перовићу реците шта предочавате, 

кажете... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Хоћете ли пре тога председнице, јел ја сам сигурно 

већ био са неких педесет хиљада динара кажњен, да сам до сада оволико пута скочио 
колико је тужилац, само док ја постављам питања. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Само ако су дозвољена. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Ако хоћете да одбрана буде делотворна онда 

дозволите одбрани да буде сконцентрисана. Ја сам само једном сугерисао да заступник 
јавне оптужбе мора да поставља питања са да ли се сећате, што је исправно и правилно, 
у основном испитивању, ви сте мене опоменули пред новчано кажњавање, тужилац је 
док ја сада постављам питања једно пет пута поскочио, ви ни једном.... 

 
Председник већа:   Добро, али оправдано је ово што он сад устаје. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Шта је? 
 
Председник већа:   Зашто? Зато што ви кажете предочавам налази се у списима 

предмета од 17., шта предочавате, не знам ни ја? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па рекао сам изјава. 
 
Председник већа:   Па чија? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па изјава господина. 
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Председник већа:  Па лепо ми реците, нисте рекли, кажете предочавате налази 
се у списима предмета, не разумем шта. 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Предочавам изјаву пред тужилаштвом. 
 
Председник већа:   Где је дата та изјава? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Тужилаштво Босне и Херцеговине. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Сарајево, од 17.12.2014. 
 
Председник већа:   Е тако реците. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И вама сам рекао нећу предочавати садржину 

изјаве. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Из разлога што не дозвољавате и поштујем став 

већа. 
 
Председник већа:   То је дао као оптужени? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не,као осумњичени. 
 
Председник већа:   Осумњичени? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Тако је, све сам то објаснио, не знам можда сам 

брзо причао. 
 
Председник већа:   Добро, добро, па нисам вас чула, нисте то рекли. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И у овоме се налази списак свих могућих учесника 

преко тридесетак имена и ви то потписујете да вас је Тужилаштво за ратне злочине 
упознало са тим, Босне и Херцеговине. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Добро, вјероватно ако сам потписао, онда је истина. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Јел могу да вас питам, како вас служи данас сећање 

уопште на ваш живот претходни, јел се сећате онако, или се сећате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па сећам се. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Догађаја се сећате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Догађаја се сећам, а датума ја, не знате ни ви шта сте 

прије десет дана јели. 
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Адвокат Небојша Перовић:  Тако је, слажем се у потпуности, а камоли да се 
сетим у полумраку камиона ко је све био ту. 

 
Председник већа:   Добро, то је сад био коментар, немојте то, ајмо даље питања. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не, то је изјава из 22.11.2016., која је у списима 

предмета, која може да се користи и цитирам само изјаву овде сада сведока који тада на 
питање тужиоца за ратне злочине да ли сте одговорили следеће: на питање тужиоца за 
ратне злочине Босне и Херцеговине кога сте видели у камиону, да ли сте ви тада 
одговорили, нисам никога видео, нас двојица смо сели крајње десно....Само час 
тужиоче, не можете ми ништа. У полумраку смо сели кабине, нисмо могли никога да 
видимо, дали сте то изјавили 22.11.2016. године? 

 
Председник већа:   Тужиоче молим вас. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То не пише, него пише да су у томе 

учествовали... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Гледајте ме у очи господине Јовичићу, причајте 

истину, овим људима прети затвор. 
 
Председник већа:   Па чекајте, на шта ово личи. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Затвор им прети, јел знате ви то. 
 
Председник већа:   Молим вас на шта ово личи! 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А ви их нисте видели, то знамо и ви и ја. 
 
Председник већа: Перовићу, Перовићу, молим вас! Цитирајте изјаву, која је 

страна, који је пасус. Не можемо изјаву осумњиченог. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не, не.  
 
Председник већа:   Па не можемо. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Ја суд поштујем изнад свега. 
 
Председник већа:   Па добро, а шта онда питате у тој изјави стоји? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Сад ћу да вам прочитам. 
 
Председник већа:   Па немојте онда изјаву осумњиченог. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Сад ћу да вам прочитам. Каже овако...ево сад ћу да 

вам нађем... 
 
Председник већа: Чекајте, дајте ми тај записник, је ли то записник где је он 

саслушаван у својству осумњиченог? 
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Адвокат Небојша Перовић:  Не, сведока, 22.11.2016. 
 
Председник већа: Добро, ајмо онда читате коју страну, која страна и тачно 

реците пасус? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Ево само да нађем, хоћу, хоћу. 
 
Председник већа:  Па да тужилац прати. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Одма. Каже овако, страна, ја не знам која је ово 

страна, осам, председнице.  
 
Председник већа:   Молим вас тишина јавност, немојте да ми добацујете. 
 
Адвокат Горан Нинић: Судија, то није јавност, то су људи који називају 

окривљене курвама, разбојницима и тако даље. Адвокате прозивају дрипцима који се 
улагују ратним злочинцима, ја сам искрено да вам кажем чекао једну овакву прилику да 
ту господу тамо, коју ви називате публиком и која омета и провоцира, а ово је само 
доказ колико су они, колико им је допуштено у судници, значи кад прођете ходником и 
кад вам неко каже курветино, и ако је једино женско онда знате ко је, а то је неки 
невладина организација, новинар или не знам неко непристрасан и неко пристојан, и 
неко ко нам овде ту другосрбијанску причу продаје и онда ћемо да направимо од овога 
регуларно суђење, да не причамо о томе шта напишу у јавним гласилима што ни близу 
није, у чему им помажу и колеге преко пута и колегиница Кљаић. Према ако то све 
мора да се трпи ван овога, не мора да се трпи у судници, јер мислим да овде постоји 
неко ко ће  завести ред у судници. 

 
Председник већа:  Захваљујем се колега Нинићу. Само мало, молим вас јавност, 

за мене сте јавност, да ли сте невладина организација, да ли сте новинари да ли, немојте 
убудуће да чујем реч од вас или ћу у том случају морати да испразним судницу, па 
ћемо држати без јавности, заиста није у реду да ви добацујете било шта. Изволите. 

 
Адвокат Жељко Санковић: Само да се надовежем на ово. 
 
Председник већа:   Добро да чујем. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Чак у новинама пише и... ево колега... 
 
Председник већа:   Перовићу слушам Санковића. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Конкретно за мене пише да сам манипулатор, да 

сте чак и ви назвали мене манипулатором и тако даље, и тако даље. 
 
Председник већа: Па добро Санковићу, нећу ја сад шта пишу новине, да 

расправљамо овде. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Али они говоре да је суд мене... 
 
Председник већа:   Ево опоменула сам, у реду. 
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Адвокат Жељко Санковић: Да је суд мене назвао манипулатором. 
 
Председник већа:   Ма нико вас није назвао, седите. Изволте Перовићу. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Ја мислим да можда ће мој брањеник мене да 

промени, јер ја не могу да се сконцентришем, значи од тужилаштва, од публике, 
стварно не могу. 

 
Председник већа:   Добро, да чујем даље питање. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Овако, страница број осам. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Изјава овде сведока  који каже да некад лаже, а 

некад говори истину, Сарајево 22.11.2016. године, Тужилаштво Босне и Херцеговине. 
Каже овако, на питање каже овако, тужилац, сад ћу пар питања: сећате ли се ко је од 
ових лица управљао возилом? Свједок: По мом сјећању возио је Шекарић Драган, мени 
се тако урезало у сјећању. Следеће питање, тужилац: рекли сте да сте ушли под цераду 
у камион, кад улазите да ли сте некога затекли у камиону и ако јесте сјећате ли се 
колико лица? Свједок: када смо ушли Нешо и ја смо отишли у врх камиона према 
кабини, ту сам у полумраку препознао Обрада Полугу, ових других у том полумраку у 
односу на мјесто гдје сам сједио нисам их могао препознати тада, а у односу на број 
људи могу рећи по сјећању да је било више од пола камиона, а мислим да може стати 
укупно 30 људи. 

 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Да ли сте ви ово изјавили тада? Да вам предочим 

потпис? 
 
Председник већа:  Може. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Јел ово ваш потпис? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесте. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Прво нека се одмакне тамо... 
 
Председник већа:  Добро. Молим вас. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Јел ово ваша изјава? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесте. 
 
Председник већа: Опомиње се тужилац да не убацује се без дозволе 

председника већа. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Захваљујем. Даље моје питање. 
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Председник већа:  Молим вас. Изволте. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Даље моје питање. Да ли се сећате да ли је 

приликом доласка до школе. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И приликом изласка из камиона, уласка у школу, 

па пролаз кроз школу, па све пролаз до те ове хале, да ли нам можете описати куда је 
то, тако како, долази се из камиона, кажете да се маневрише. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Е, опишите нам путању куда се иде све то? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не можем казати куд се креће, кад сам у камиону. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не, не у камиону. Долазите испред школе. 
 
Председник већа:   Кад сте изашли. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  А  кад смо изишли. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Испред школе, маневрише камион. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Кад смо изишли из школе, камион је окренут... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Све сте нам то рекли, путању од изласка из 

камиона молим вас, кретање пешака? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Из камиона једни људи улазе у школу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Е, куда се иде кроз школу, опишите нам? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Кроз жељезна врата. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро даље, прођу се жељезна врата. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Има ходник. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Колико је широк, да ли се сећате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. Даље, иде се кроз ходник и даље? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Мало се скрене и уђе се у салу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Како се скрене, овако полукружно десно, јел? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Не, не, не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Него? Имам право тужиоче, џабе вам је. Џабе сте 

кречили. 
 
Председник већа:   Молим вас, молим вас тужиоче, тужиоче. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Под правим углом. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Под правим углом, под правим углом десно, јел 

тако? Јел се десно скреће? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, десно. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Десно се скреће? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, да, да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Хвала. И ту су врата десно од хале јел тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И кроз та врата се прође и улази се у халу, јел 

тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја не знам јесу ли била скинута или су била отворена, 

ја их нисам приметио. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Врата нисте приметили? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Значи јесам вас добро разумео, пратите ме. Улази 

се у зграду школску? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Пролази се кроз ходник где се ви не сећате да ли је 

ходник широк или није, јел тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, да. 
 
Председник већа:   Не сећа се колико је широк. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Тако је. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И из  тог ходника, на том ходнику су врата десно, 

и ту се одма улази у салу за физичко, јел тако? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро. Да ли је све осветљено до одласка у салу, 

да ли се сећате? Да ли су попаљене све сијалицем, нису? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесу, јесу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Све су попаљене сијалице, сећате се јел тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да ли је било мрачно тада напољу када сте 

стигли? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био је полумрак. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Полумрак? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сумрак. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А у школи? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У школи су гореле сијалице. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Гореле су сијалице? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А у сали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  И у сали гореле. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И у сали су гореле сијалице. А око школе јесу ли 

гореле сијалице? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нису. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Јел било осветљења? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Било осветљења али нису све гореле. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А које су гореле? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па шта ја знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Јел се сећате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Свака пета, шеста. 
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Адвокат Небојша Перовић: А кажите ми ово, рекли сте да су све ове мученике, 
можемо тако да их назовемо. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да су све ове мученике, да су сви били, да су све 

скинули, јел тако, само су остали у доњем вешу јел тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Неко је имао чарапе, а неко није имао чарапе, 

јесам ли вас добро разумео? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И евентуално по неко је имао мајцу атлетску као 

што сте? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Атлетску и поткошуљу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А колико њих рецимо у односу на број, један, 

двоје, троје? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Више... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Више их није имало него што их је има? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Више није имало. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Значи већина су били голи јел тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А шта ако вам ја кажем да сте у Тужилаштву за 

ратне злочине, само да нађем. Да нађем или могу овако? 
 
Председник већа:   Па можете, нађите ако имате.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Е сад овако. У сваком случају сведок је у 

потпуности супротно се изјаснио као сведок, пред Тужилаштвом за ратне злочине у 
Босни и Херцеговини, где се и изјаснио да је, да нико није био го до паса, да су сви 
имали мајце и да је само један био го до паса. Ево пише, сад ћу... 

 
Председник већа:   Хоћете ја да цитирам пошто сам нашла, јел може? Ево овај 

његов исказ од 29.11.2016., каже, колико се сјећам, то је на петој страни при дну доле, 
колико се сјећам нико није био потупно го, једино тај што га је Милан боо ножем он је 
био го до појаса, а остали су били у доњем вешу. Ето тако каже.  

 
Адвокат Небојша Перовић:  Не, не, има други.  
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Председник већа:   Добро, ја читам ову. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Ова је из 22., Добро, повлачим не могу, ту је али... 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Или је овде. 
 
Председник већа:   Добро, ајде можете и касније кад пронађете, после. Ајмо 

следеће. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Моје следеће питање. 
 
Председник већа:   Следеће питање, ајде. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Када ви упознајете браћу Васиљевић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Крајем првог месеца, почетком другог. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Које године? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '93. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  '93? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Како се сећате кад њих упознајете, а не да сте 

давали изјаву пре само пар година, не можете да се сетите да ли је 2014., а сећате се 
тачно '93., морате ми то објаснити, ја не верујем у селективно памћење. Немој. 

 
Председник већа:   Лукићу, Васиљевићу. Извињавам се. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Тако ми се урезало у сећање. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Урезало вам се у сећање? А можете ли ми рећи 

колико сте ви људи упознали у Вишеграду у том периоду? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Доста. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Колко? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Доста. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Колико је то, 72, 111, 94, колико? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ја нисам бројио. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Ајде овако мислим. 
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Сведок Мићо Јовичић:  Једно око 200, 250. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Набројте ми све те које сте упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не могу их набројит све, могу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Колико? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Могу стотињак. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Е, изволите набројите. Реците ко су, како се зову, 

име, презиме и одакле су. 
 
Председник већа:   Нећемо таква питања, одбија се. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Председнице ја. 
 
Председник већа:   Одбија се, идемо даље. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Добро, ви, ја хоћу да образложим а нека веће 

одлучи. 
 
Председник већа:   Ја вам кажем. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Значи ми овде имамо сведока који каже да је 

крајем првог мјесеца или почетком другом мјесеца упознао Васиљевиће, и тога се 
одлично сећа, а онда се не сећа да је 2014., и 2016., давао изјаву, па пазите, ја се стварно 
не сећам кога сам упознао '93.године. 

 
Председник већа:   У реду, и ви тражите да наброји сто људи, њихова... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Тако је, да би проверили кредибилитет, да нам 

каже... 
 
Председник већа:   Шта? 
 
Адвокат Небојша Перовић: Упознао сам Митра Мирковића из Краљева, 

упознао сам... 
 
Председник већа:   Само полако. Да наброји имена сто људи. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Тако је. 
 
Председник већа:   Сачекајте да веће одлучи. Укључите микрофон тужиоче. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јово Липовац се обратио сведоку и рекао 

му Мићо немој да лажеш, што лажеш, на шта је Дозет рекао Јови Липовцу да ћути, да 
не говори. Али хоћу да кажем шта би ми сад требали да правимо од сваког, сваке 
реченице циркус, као што је мало пре направљен циркус. 
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Председник већа:   Реците Липовац, пардон Дозет. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Зашто је битно да ово што је колега тужилац мало пре 

рекао буде евидентирано и зашто је врло добро и корисно да се све ово транскриптује, 
као што је требало и исказ овог сведока транскриптовати, односно онога о чему је 
колега Нинић причао. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Кад сте већ ту, ево су искази, извините 

ево су искази... 
 
Председник већа:  Тужиоче, ја, тужиоче молим вас дозволите да адвокат каже 

шта има, што се тиче транскриптовања веће је толико обучено да ће одлучити о 
предлозима одбране до сутра, рекла сам. Даље. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет: Зашто је врло битно ћете видети кроз моја питања, 

управо због именовања, однсоно одређења које је то лице тренутно се обратило овом 
сведоку. Неспорно је да је мој брањеник рекао сад полугласно, Мићо зашто лажеш. 

 
Председник већа:   Добро, добро. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Тачно је, али је врло битно оно што је колега за тог 

рекао, а то ћу објаснити кад дођем на ред. 
 
Председник већа:   Добро.  
 
Веће је донело  
 

 Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
Одбија се питање браниоца адвоката Перовића у вези кога је тражио да сведок 

наброји сто лица именом и презименом које познаје, које је упознао. 
 
Добро, изволте даље. Молим вас тужиоче тишина. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али мало пре... 
 
Председник већа:   Па немојте да упадате кад настављамо с питањима. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Мало пре је рекао... 
 
Председник већа:   Рекла сам тишина. Изволте. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Господине Јовичићу ви сте се пре изјаснили овде 

пред судом, да сте били на више места и ратишта, како већ да кажем, у Босни и 
Херцеговини јел тако? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли сте кроз ове изјаве сам видео, да сте били и 

на ратишту у Републици Српској Крајини, јел тако? 

ПO 12
07



 70

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Председник већа:   Микрофон, микрофон само. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Ја се извињавам. Хоћу ли да...? 
 
Председник већа:   Снимљено је. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Колико укупно имате ви дана или времена, или 

периода учествовања у овим ослободилачким ратовима које је водио српски народ? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Немам, не сећам се тачно колико сам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Годину, годину и по, две? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Око три године. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да ли ми можете рећи колико сте људи упознали 

за те три године, који су учествовали у овим ослободилачким ратовима, које је водио 
српски народ? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Много. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Колико је то много? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Кад кажем много... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  2 хиљаде, три и по, седам, 72 хиљаде људи? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Можда, можда и сто хиљада. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  И сто хиљада људи сте упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Можда. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Где сте упознали браћу Васиљевић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У Вишеграду на улици. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  У Вишеграду. У којој улици? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Краља Петра Првог... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Пред којим бројем? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам број. 
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Адвокат Небојша Перовић:  Да ли се сећате пред којим бројем сте упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, не, не. 
 
Адвокат Небојша Перовић: А шта ако вам кажем следеће, да сте 22.11.2016. 

године. Која страна Жељко молим те? 
 
Председник већа:   Који? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Који је то исказ? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Исто 22.11.2016. године. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То предочавате, шта хоћете? 

 
Адвокат Горан Нинић: Докле ће тужилац да води више овај поступак, судија 

молим Вас.  
 
Председник већа: Нинићу, молим Вас ућутите да чујем човека.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Чујете како говори? 
 
Председник већа: Па, пустите га, слушамо браниоца. Лепо цитира исказ од 

22.11.2016., тужиоче, ево рекао је. Изволите Перовићу. 
 
Адвокат Небојша Перовић: На питање тужиоца: „Знате ли како се зове тај 

момак?“ у односу да раније Ви појашњавате да сте виђали у друштву Лукића по 
Вишеграду који је, момка који је носио наочаре, али не знате тачно ко је, Ви кажете 
следеће: „Касније ћу кроз причу...“ само да кажем која је страница, страница 7, тако је, 
7, свједок: „Касније ћу кроз причу чути да се зове Васиљевић Душан или Душко“.  Како 
је могуће да нам данас кажете овде, да сте Ви некога упознали у улици Краља Петра у 
Вишеграду 1993. године, само не знате тачно број улице, а 2016. кажете да сте касније 
кроз причу чули како се зове? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па, причали су... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Знате како ја ово доживљавам? Не знам други, али 

мени вређате интелигенцију. 
 
Председник већа: Добро, то је Ваш коментар. То ћете комантаре на крају. 

Молим Вас сачекајте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, али морам само нешто, имам 

шримедбу.  
 
Председник већа: Примедбе ће бити на крају. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Примедба је да наши властодавци да убију 

сведоке? То је страшно шта је тужилац изјавио за оца двоје деце. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али примедба је, који је то доказ? Је ли то 
одбрана предложила на припремном рочишту да буде доказ, да се уврсти као доказ?  

 
Председник већа: Налази се у списима предмета. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па, добро, то што се налази у списима не 

значи да... 
 
Председник већа: Све што се налази у списима, може да се користи. Завршили 

смо. Молим Вас, примедбе ћете на крају када саслушамо, када завршимо саслушање. 
Наставите Перовићу, извињавам се. 

 
Адвокат Небојша Перовић: Хоћете ми рећи, господине Јовичићу, колико сте 

пута видели браћу Васиљевић у току од кад сте их упознали, па до... Сад смо већ 
утврдили да је неистина ово што сте рекли, подизање  цираде и остало. Колико пута сте 
их видели, у којој улици и пред којим бројем, у ком месту? Колико пута сте... 

 
Сведок Мићо Јовичић: Већином је било у тој улици, истој. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Шта значи већина по Вама? Шта је већина за Вас? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, већина... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Већина људи, већина пута? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Већина пута сам их видео. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Од колико пута? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Десетак, петнаест пута. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Десетак, петнаест пута? Колико сте пута, рекосте, 

били за Београд из Србије, из Вишеграда за Србију, колико сте пута пре одговорили да 
сте долазили? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Три, четири пута. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Како, али пре сте одговорили да не знате тачно. 

Како сте се сетили сада? Како сте се сетили после петнаест минута колико сте пута 
били? 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То није тачно, извините, није рекао да се 

не сећа. Рекао је тако, три, четири пута. То није истина. 
 
 Адвокат Небојша Перовић:  Ма, није тачно. 
 
Председник већа: Добро, даље, Перовићу.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Колико сте дана боравили укупно у периоду од 

16.01.1993. до 27.02.1993. године на подручју Србије?  
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 Председник већа: То је питано, али хајде, нека 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па, проверавамо. 
 
Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Проверавамо.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Питано је већ. 
 
Председник већа: Добро, да чујемо. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Мислим да је сасвим довољно да овај сведок нема 

никакав кредибилитет више. 
 
Председник већа: Да чујемо. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Да једно прича 2016., а друго 2019. 
 
Председник већа: Перовићу, да сачекамо... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Треће 2020., за 2014. каже да лаже. 
 
Председник већа: Перовићу, да сачекамо да сведок одговори. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам тачно. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не зна. А како знате да сте видели од десет до 

петнаест пута Васиљевиће? Како сте избројали то? А упознали сте, сто хиљада људи 
сте упознали за три године ратишта? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Ја сам рекао, ја сам рекао, ја сам рекао десетак, петнаест 

пута. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А како знате то? Колико сте пута били одсутни, да 

видимо прво колико сте дана били одсутни за тај период од тридесет један дан који сте 
били укупно од 16.01. до 27.03. је тридесет један дан. Колико дана сте били у Србији? 

 
Председник већа: То је четрнаест дана. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не, од 16.01. до 27.02. 
 
Председник већа: Добро, добро, рекли сте 01. зато. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Четрдесет један, извините. 
 
Председник већа: Добро. 
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Адвокат Небојша Перовић: Колико пута сте били, колико сте били одсутни 
дана? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Два, три пута, некада дан, некада два дана, некада три 

дана. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А колико сте се пута спустили са Вашег положаја 

у Вишеград за тај период? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Свакодневно. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Сваки дан сте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Сваки дан. 
 
Адвокат Небојша Перовић: А чекајте, јесте имали неке, неку одбрану српског 

живља од напада овај „Зелених беретки“ и то? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Било је, било је... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Колико је Срба побијено у Вишеграду, да ли знате? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић: А колико је уопште убијено Срба ту где сте Ви 

били, да ли знате? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Судија, извините, овај... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Јесу Вас питали из Тужилаштва за ратне злочине 

да ли је неки Србин пострадао, да ли је било силовања, клања, вађења очију Срба од 
стране других? Да ли Вам је поставио неко то питање? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Није, није. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Никада није за овај период? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Извините... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Да Вас питају о ратним злочинима или тако 

нешто? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли браниоца интересује један од ових 

десет одговора на питања које је поставио? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Јел почесмо с тим да у Вишеграду нема више 

Муслимана?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па, нема их. 
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Адвокат Небојша Перовић: Има ли их у Сарајеву? Да ли знате да ли у Сарајеву 
има Срба? 

 
Председник већа: Седите, тужиоче, питања даље Перовићу. Да ли има још неко 

питање?  
 
Адвокат Небојша Перовић: Где сте за тих десет, петнаест дана, да ли сте за тих 

Ваших, такозваних, а ја Вам не верујем, одмах да Вам кажем, имам право и не вређам 
Вас, да ли сте седели негде за тих десет до петнаест пута са браћом Васиљевић? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам да ли су били на слави Милана Лукића, то не 

знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А ког дана је била слава, која слава је то у питању? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Свети Јован. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А кад је Свети Јован? 
 
Сведок Мићо Јовичић: 20.01. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Којег? 
 
Сведок Мићо Јовичић: 20.01. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А јесте пре Ви пре у Вашој изјави рекли да сте са 

славе пошли у акцију, је ли тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А ког дана је била акција? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, 20. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Ја ћу да Вам кажем, 21. Нисте са славе пошли. 
 
Сведок Мићо Јовичић: 21. је била у Рудоме акција, а 20. смо ишли на Дринско. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па, јесу ли били на слави или нису? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па, где је још могуће да сте их срели? Јесте 

причали Ви некада са њима? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Никад ниједну реч нисте проговорили? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисмо. 
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Адвокат Небојша Перовић:  А да Вас питам, ти војници, сад смо установили да 

је то био полумрак и да их нисте видели. Тако, прочитали смо изјаву. Ја сам установио 
за себе, своју главу. Ево, молим Вас да предочим страница 6 изјаве, захваљујем се 
колеги Санковићу, Записник о саслушању свједока од 22.11.2016. године. На питање 
тужиоца, страница 6, „Када говорите о овим војним активностима, да ли с Вама у 
саставу интервентне чете одлазе сва набројана лица која сте навели као добровољци 
који су с Вама дошли?“, „Мислим да су били сви, али не могу се тачно сјетити“. „Да ли 
након ових борбених дејстава Ви или неко други се одазивате позиву доласка на славу 
Милана Лукића како сте претходно описивали?“, свједок: „Ја нисам“. Ви 22.11.2016. 
године у Сарајеву, претпостављам да се боље сећате пре четири године, кажете да 
нисте били на слави?  

 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам, Нешо ме је позвао. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па, ипак сте били? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Био сам. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Па, јесте лагали ово као сведок у Тужилаштву за 

ратне злочине? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Вероватно. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Босне и Херцеговине. Вероватно сте лагали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Председник већа: Немојте, пустите да сведок одговори. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Или се не сећам.  
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па, јесте лагали или се не сећате? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не сећам се. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Кад сте лагали, реците шта сте пре рекли, када сте 

лагали пред судом у Бијело Поље, је ли? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У Бијелом Пољу нисам био никада. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А шта сте рекли пре, где сте лагали, кад сте 

лагали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Лагао сам у Вишеграду, када је испитивано за Бијело 

Поље. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па, то је то. Значи, лагали сте у Вишеграду и тада 

сте свесно лагали, је ли тако? 
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Сведок Мићо Јовичић: Свесно. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А што сте лагали тада? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, бојећи се кривице. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да ли сте, то могу да питам, да ли сте 2014. 

године у својству осумњиченог када сте давали изјаву, ја Вас подсећам, Ви кажете да 
се, да ли сте лагали тада? Да ли се сећате, јесте ли лагали? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не знате да ли сте лагали?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А да ли сте 2016. године 22.11., када сте давали 

изјаву  пред Тужилаштвом за ратне злочине, да ли сте тада лагали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Нисте? То је све истина, је ли тако? Јесте или 

нисте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, ваљда је истина.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Да ли је истина или није? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Истина. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Све што сте рекли 22.11.2016. је истина? 
 
Председник већа:  Мало се, Јовичићу, мало се одмакните од микрофона, е тако, 

одмакните се због микрофоније.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Судија.. 
 
Председник већа: Молим Вас, тужиоче, сачекајте док заврши. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али ово мени личи на мрцварење. 
 
 Председник већа: Па, добро, то је право њихово. Они су,  молим Вас, они су у 

унакрсном испитивању, могу и сугестивна питања, могу унакрсна, имају право да 
провере кредибилитет сведока. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али ово личи на вређање.  
 
Председник већа: Не вређа, он пита, молим Вас, не вређа, он пита. Седите.  
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 Адвокат Жељко Санковић: Адвокат Жељко Санковић. Тужилац каже када ми 
постављамо питања, да вређамо сведока. Тужилац каже да је сведок угрожен од ових 
људи јер им прете да ће да га убију. Он вређа и нас све време и овде окривљене. Ко од 
окривљених? Па, нека поднесе кривичну пријаву против било кога од њих, па ако... 

 
Председник већа: Добро, седите, Санковићу, да наставимо са испитивањем. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако је угрожена његова сигурност од стране њих. 
 
Председник већа: Да наставимо са испитивањем. Перовићу, изволите, ако има 

још питања.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Ако је представник Покрајинске владе могао да 

поднесе кривичну пријаву да се открије тамо нешто друго, мораћемо и ово да 
поднесемо. Ви имате одређена сазнања да овде окривљени хоће да убију сведоке. 
Мораћете то да поткрепите чињеницама. Откуд Вам сазнања, ко Вам је рекао, да ће 
отац двоје деце да убије овог сведока? 

 
Председник већа: Перовићу, наставите са питањима. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  То су тешке оптужбе. 
 
Председник већа: За кривчну пријаву ћете одлучити. Хајте, изволите, питања.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Ви сте пре на питање уваженог колеге Жељка 

одгковорили да сте Милана Лукића упознали првог дана по доласку на Дринском 
подручју, је ли тако? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Небојша Перовић: На моје прехтодно питање сте одговорили да сте 

22.11.2016. године говорили истину или ваљда истину, па како год. 22.11.2016. године 
уважено господин Јовичић каже следеће... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Шта значи то „уважени господине“? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Па, уважени, шта, мислим, не знам. На страници 

6... 
 
Председник већа: Тужиоче, молим Вас. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  На страници 6, на претходно питање, претходно 

питање тужиоца, „да ли сте Ви прије разговора са Нешом чули за име Милан Лукић, да 
ли сте знали тог човјека са којим је Драгана остала?“, свједок одговара следеће: „Чуо 
јесам, али га нисам  познавао. Неша и Драгана су и прије него што ћемо кренути у 
разговорима како да то учинимо, говорили да имају човјека у Вишеграду који ће нас 
примити, наоружати и дати униформе. Ја тада нисам знао да се ради о Милану Лукићу. 
Постојао је један човјек који је долазио у Београд са којим су се они састајали, којег су 
звали Брада или чини ми се, али нисам сигуран, Душан“. Па сада каже: „Први пут  сам 
Милана Лукића упознао 19.01.1993. године уочи славе Јовандан која је била уједно 
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његова слава и позвао нас је на ту славу да дођем код њега у његовој кући у Пионирској 
улици близу школе, мање-више преко пута школе у којој смо спавали. У међувремену, 
десио се напад на село Дринско, где смо сви ми који смо били под оружјем, отишли у 
одбрану овог села“.  

 
Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли сте ово изјавили тада? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, јесам. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Добро. Председнице већа, ја стварно немам више 

питања за овог човека. Евидентно је да је до сада све супротно говорио и да овом 
човеку веће не може никако поклонити веру у разјашњењу ове кривично-правне ствари. 
Имамо више изјава које су у потпуности различите и имамо сведока који је овде пред 
свима нама рекао да негде лаже, а негде не лаже. Значи, не постоји нити човек на 
планети Земљи, нити строј и уређај, Руси га још нису измислили, можда јесу, крију од 
нас, који може утврдити када човек селективно лаже или говори истину. 

 
 Председник већа: Добро, Перовићу, то је Ваша примедба на исказ сведока. 
 
Адвокат Небојша Перовић:   Хвала. 
 
Председник већа: О томе ћете после. Седите доле. Бранилац Липовац Јована, 

адвокат Ђорђе Дозет. Изволите, колега. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Судија, ја бих најпре хтео да покушамо разјаснити, по 

мени је то врло битно, који је његов тренутно статус у Србији? Да ли он издржава казну 
или је у неком другом статусу? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Издржавам казну. 
 
Председник већа: Само гласније, Мићо гласније.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Издржавам казну. 
 
Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Па, какву онда заштиту имате?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Имам породицу. 
 
Председник већа: Рекла сам тужиоцу, доставиће решење, папир, какву заштиту 

има. Наставите даље. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Имам породицу. 
 
Председник већа: Добро, наставите даље, Дозет. 
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Адвокат Ђорђе Дозет: Ви сте са Тужилаштвом БиХ направили Споразум о 
признању кривичног дела. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: И то је преточено у пресуду којом се потврђује 

Споразум, је ли тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: За које кривично дело? 
 
Сведок Мићо Јовичић: За отмицу путника у  Штрпцу. 
 
Председник већа: Гласније? 
 
Сведок Мићо Јовичић: За отмицу путника у Штрпцима. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте Ви тог дана 27. фебрзара 1993. године са било 

ким од тих путника имали било какав физички контакт? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте са било ким од тих путника? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Осим што сам помагао да се попне на камион или да 

сиђе. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте са било ким од тих путника имали неки 

вербални контакт? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам, са једним пре стрељања, пре покушаја његовог 

бекства. Он је рекао,  молим те, запиши ми адресу, да ми кажеш... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Добро, доћи ћемо до тога. Моје питање се односило на 

то, да ли сте у било ком моменту са било ким од тих путника комуницирали на начин 
да сте му угрожавали његов живот, морални кредибилитет и тако даље? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не, нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Нисте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Рекли сте да сте  осуђени на пет година.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Шта сте Ви то признали, шта сте учинили? 
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Сведок Мићо Јовичић: Па, не знам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Како не знате, нисте  физички угрожавали никога, нисте 

га вербално угрожавали, а добили сте пет година и то сте потписали? Шта сте Ви то 
признали? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Па, признао сам да сам учествовао у отмици. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Како сте Ви учествовали у отмици? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Био сам присутан. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Били сте присутни? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте у било ком моменту Ви били, имали власт да 

одлучите о  нечему? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Нисте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Можемо се вратити на тај 16. или 17. јануар.   
 
Сведок Мићо Јовичић: 16. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: 16. јануар. Ви сте тада распоређени у неку војну 

јединицу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ко Вас је распоредио? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Лука Драчичевић. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Лука Драгићевић, распоредио Вас је где, у коју 

јединицу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У интервенту чету да се јавим код Бобана Инђића. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Код Бобана Инђића? Дакле Бобан Инђић је Вама 

старешина, којег ранга? Првопретпостављени, друго, треће? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Првопретпостављени. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Шта је Бобан Инђић био тамо? 
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Сведок Мићо Јовичић: Био је поручник у резерви. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Не, не, коју функцију је обављао? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Командир интервентне чете. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Интервентне чете. Вама је командир интервентне чете 

првопретпостављени? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Шта је са одељењем, шта је са водом, шта је са? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ту смо Нешо и ја уз договор мање-више одређивали. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ко је  Вас овластио да Ви и Нешо нешто одређујете? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, сами између себе добровољци и ми. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Па, шта Вам је био онда Бобан Инђић? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Командир чете. Па, ми смо били издвојено одељење. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: А издвојено одељење? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ко је био старешина тог издвојеног одељења? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нешо Ранисављевић.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Нешо Ранисављевић? Вама ко наређује да тог 27.? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Бобан Инђић. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Сачекајте да Вас питам, можда не знате шта ћу Вас 

питати. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Знам да ће ту бити, ко ми наређује да идем. 
 
Председник већа: Гласније мало. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ви знате да ћу Вас то питати? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, претпостављам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Претпостављате само? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
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Адвокат Ђорђе Дозет: Ко наређује да се попнете на тај камион? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Бобан Инђић. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Бобан Инђић? Где се Бобан Инђић тада налази? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Испред кухиње на Околиштима. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ви сте тад наоружани како? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Аутоматском пушком и пиштољем. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Имате ли од оружја шта, аутоматску пушку? 
 
Сведок Мићо Јовичић: И пиштољ. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Коју? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Аутоматску пушку, ону, калашњиков. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: М-70, А, АБ2, АБ1? 
 
Председник већа: Добро, питали сте, он каже не зна. Хајмо даље. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Аутоматска пушка са преклопом. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Са преклопником? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: И имате муниције колико? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Торбицу. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Шта то значи торбица? 
 
Председник већа: Само гласније да се чује. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Торбицу, пет оквира. 
 
Председник већа: Јовичићу. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Пет оквира?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: И имате пиштољ? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Пиштољ са два оквира. 
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Адвокат Ђорђе Дозет: Који пиштољ? 
 
Сведок Мићо Јовичић: „Тетејац“. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  „Тетејац“. И шта још имате? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нож. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Нож? Где држите нож? 
 
Сведок Мићо Јовичић: За појасом. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: За појасом? То је све од оружја, дакле нож, пиштољ и 

аутоматска пушка? Задужили сте где и од кога? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нож сам, ајде рећи ћу, мој је, а пушку сам задужио од 

Луке Драгићевића, а пиштољ сам од Станишић се представљао. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: А шга је он био? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Он је био у горажданској бригади. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: У горажданској бригади? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Па, у којој сте Ви бригади били? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Вишеградској. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Дакле, него из горажданске бригаде Вас задужује са 

некаквим оружјем? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, дао ми је пиштољ. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Униформу, коју имате? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Маскирну униформу, амерички маринац. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Нисам сигуран да ће се све то чути. Ја чујем јер сам 

близу. 
 
Председник већа: Гласније, само гласније да би се чуло због снимања. Кажете? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Америчку маскирну униформу америчких маринаца. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Коју сте задужили где, код америчких маринаца? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, заробио сам је. 
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Председник већа: Дозет, немојте Ви одговарати, него постављајте питања. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Може сугестивно да га пита. 
 
Председник већа: Знам, али одговара.  
 
Адвокат Небојша Перовић:  Не разумем. Чим тужилац реагује, и Ви скачете, 

невероватно. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, где сте задужили ту униформу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Заробио сам је у Славонији. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Где? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У Ернестинову. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  У Ернестинову. Судија, ја пре него што наставим даље 

са питањем, ако окривљени може да се окрене и покаже ко је, пардон, сведок, окрене и 
покаже Липовца? 

 
Председник већа: Погледајте, да ли можете, да ли препознајете у судници 

Јована Липовца? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Овај са брадом. 
 
Председник већа:  
 
На питање браниоца оптуженог Јована Липовца, адвоката Ђорђа Дозета, да се 

сведок Јовичић Мићо окрене у судници и да ли може да препозна Јована Липовца... 
Тишина, Нинићу, шта је сада?  

 
Опомиње се бранилац адвокат Горан Нинић на пристојно понашање у судници 

под претњом новчаног кажњавања.  
 
Адвокат Горан Нинић: Ваше је да судите, моје је да браним. 
 
Председник већа: Добро, седите. 
 
Адвокат Горан Нинић: Пријављујем већу да тужилац и окривљени након 

препознавања дају знакове очима једно другом, на шта, наравно тужилац каже да нема 
везе. Мало пре за реакцију окривљеног која је врло тиха и која се није чула, видим да 
сте имали реакцију. Према томе, ако то нема везе, не знам каква је то комуникација 
невербална између сведока и...  

 
Председник већа: Седите. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И Ви ме за то опомињете. 
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Председник већа: Опомињем Вас зато што гласно говорите јер диктирам. 
Упадате ми у реч без дозволе. 

 
Адвокат Горан Нинић: Ја Вам скрећем пажњу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не, није он... 
 
Председник већа: Седите, тужиоче, тишина, не можете да кажете ништа. 

Седите, молим Вас. Шта сам рекла само? Да ли може да препозна Јована Липовца, 
сведок Јовичић Мића се окреће и показује руком на оптуженог Јована Липовца. 

 
Изволите, колега Дозет. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ја бих волео да сте ово што сте сада издиктирали, 

издиктирали оно што сам ја заиста рекао и што је забележено транскриптом. 
 
Председник већа: Види се из Вашег транскрипта и шта сте рекли и све је 

забележено. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Океј. 
 
Председник већа: Изволите даље. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Можете рећи, ко је тај човек? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јован Липовац. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јово Липовац, то сте рекли? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Од кога сте чули да се ова овде особа зове Јово Липовац? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Од кога сам чуо? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Од људи у Вишеграду. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Шта ако Вам ја кажем да нико од рођења до дана 

данашњег, осим Вас и тужиоца, овог човека не зове Јово Липовац? Шта ћете на то да 
кажете? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Па, не знам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Дакле, ко Вам је рекао да се он зове Јово Липовац? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Рекао ми је Јово Липовац. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Јово Липовац? 
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Сведок Мићо Јовичић: Јован, Јово. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Сада, да ли је Јован или је Јово? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Па, слушајте, ја говорим. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Оно што памтите, је ли тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Оно што памтим и јекавицу  причам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  А Јован и Јово различито се говори и на екавици и на 

јекавици? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Код нас је, код нас сви зову Јован, нема Јове, ни, или је 

Јово или је Јовица и довиђења. 
 
Председник већа: Дoбро,  ајдемо даље питања. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, кад сте и где, којом приликом упознали Јову 

Липовца? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Исто као браћу Васиљевиће. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Када сте се сетили да се овај човек зове Јова Липовац? 

У ком периоду од тренутка када је започео овај поступак, па на овамо? 
 

Сведок Мићо Јовичић: Негде у Сарајеву, када су ми показали слике у 
маскирним униформама.  

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  А када сте се сетили да се он зове Јово Липовац? То Вас 

питам. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, негде у... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Тада? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Негде у Сарајеву на испитивању. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: А како је до тада егзистирала његова идентификација? 

Како сте до тада говорили да је то, ко је то? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није ми нико говорио о њему ништа. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ако је потребно да тужиоцу објасним шта сам питао? 

Јер човеку није јасно, можда треба да разјасним? Јово Липовац га је назвао овај 
тужилац. Нико други. И од тог тренутка егзистира ово,  исказ овог сведока овакав какав 
јесте. Дакле, када и где сте упознали Јову Липовца? 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Извините, овај, мислим да ли смем да 
кажем? 

 
 Председник већа: Не можете када је у фази испитивања. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не, али он мени објашњава. 
 
Председник већа: Добро, он Вам даје одговор. Да чујем. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Када и браћу Васиљевиће. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Значи,  у тој улици Краља Петра првог Карађорђевића 

не знамо сада који број? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ослободиоца и тако даље.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Молим?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Ослободиоца. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ослободиоца, да. Дакле, ту сте и њега упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Којом приликом? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Када сам шетао улицом, они су стајали са Миланом, 

Бобаном, Обрадом Полугом, Мијом Митрашиновићем, стајали скупа и причали. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Којом приликом је то било? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, тада када сам ја био слободан и излазио сам у град. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јесте им Ви прилазили, јесте прилазили к њима? Јесте 

Ви са њима разговарали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, пришао сам здраво за здраво и отишао. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  За кога кажете да је био присутан, да ли можете да 

поновите сада? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Могу. Био је Милан Лукић, Бобан Инђић, Обрад 

Полуга, Мијо Митрашиновић, браћа Васиљевићи. Понекад је био Средоје са њима. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте видели некада Липовца у униформи? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Тада? Какву је униформу носио? 
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Сведок Мићо Јовичић: Ову маскирну. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Маскирну униформу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Сигурни сте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Сигуран. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Како је био наоружан? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Аутоматском пушком. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Тада у граду када сте га први пут видели? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам видео оружје. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  А нисте видели оружје? Да ли знате у којој јединици је 

био Јово Липовац? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У жупској чети. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   У? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У жупској чети. То је друга чета ја мислим. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Жупска чета? Ко је био старешина те чете? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Микан Илић. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Микан Илић. Рекли сте да сте по наређењу Бобана 

Инђића ушли у тај камион? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  По чијем наређењу односно Ваш исказ који сте дали 

пред тужиоцем БиХ не садржава експлицитно ово што ћу Вас ја сада питати, зато Вас 
то и питам, где Ви стојите у тренутку када се заустављате, односно када долазите у 
Штрпце? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Крај камиона. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Крај камиона? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ко је тај ко Вас је одредио да Ви стојите поред камиона? 
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Сведок Мићо Јовичић: Нико, ови су сви одређени на местима, а ја сам остао ту 
крај камиона са Полуга Обрадом и Дрекалом Радом. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, Вас тројица сте поред камиона? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Милан Лукић? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Бобан Инђић.. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   И неко НН лице, одлазе у станицу. 
 
Сведок Мићо Јовичић: У станицу. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  То је шест.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Колико је још људи било ту? 
 
Сведок Мићо Јовичић: До двадесет пет, тако, 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   До двадесет пет. Са чим су тих двадесет пет људи 

дошли ту? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, са два аута и камионом. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Где сте видели та два аута? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Са десне стране станице. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Са десне стране станице? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли ћу ја грешити ако кажем да сте рекли код тужиоца 

у БиХ да сте видели само једно ауто поред станице? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, видео сам два аута. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Када сте се сетили да сте видели два аута? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Још у Босни. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Још у Босни? Па, зашто сте рекли тужиоцу да сте 

видели само једно ауто? 
 

  Сведок Мићо Јовичић: Не знам ја шта, дал` само реко или једно или ни једно, 
али знам да су била два аута, ја мислим чак и три. 
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Адвокат Ђорђе Дозет: Опа сад имамо и трећи.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, неће бити четири, јер је ово једно било мање, а ово 

је било, ова двојица су била „Лада Нива“ и „Пасат“.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Кад вам је дошло та слика да имате три аута тамо?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Док сам био у Босни.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Како то до сад никад нисте поменули?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли можете да нам кажете кад сте... Изјавили сте да је 

то био ТАМ 110 или ТАМ 150. У чему се разликују ТАМ 110 и ТАМ 150, Ви са три 
године ратишта претпостављам да се... 

 
Сведок Мићо Јовичић:  По величини.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: По величини. Који је већи?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Већи је 150.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Већи 150. Кад сте схватили са сигурношћу да је у 

питању ТАМ 150? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Кад сам ушао унутра видео сам три реда клупа.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли ћу погрешити ако кажем да сте Ви пред тужиоцем 

у овој изјави коју је судија вама предочила  кад сте рекли да остајете код те изјаве 
изјавили да је у питању ТАМ 110 или 150 не сећате се са сигурношћу?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам рекао сам то.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Кад сте се сетили да је то 150-тка? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па говорим, скоро одмах.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Како скоро одмах ово је, кад сте упозорени од... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па шта сам изјавио и није ми ништа друго пало напамет 

него што сам реко или 110 или 150.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Која је димензија  сандука ТАМ 110? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Мала, два, два и по метра.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: А ТАМ 150? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Па три и по метра и више.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Три и по пута два јел`.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да и више.  
 
Председник већа: Гласније, Мићо гласније ништа се неће снимити на 

транскрипту, мало гласније причајте ако можете.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, може, може.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Дакле на том сандуку изјавили сте постоје, унутар 

сандука постоје три клупе?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Три клупе.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Једна уз леву страну, једна уз десну страну.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Уз десну... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Једна у средини.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Једна у средини.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Које су димензије те клупе? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па отприлике једно... 25-30 сантиметара.  
 
Председник већа:  Шта је то ширина клупе?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: 25-30 пута 3 једнако је 75 до 100.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ширина сандука два метра спољних габарита јел` тако.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Колико има простора за живу силу унутра?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Довољно.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Довољно за шта?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Довољно да се превезе.  
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Адвокат Ђорђе Дозет: Одељење војника јел` тако.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па колко може стати, набијали смо се некада и читава 

чета.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Читава чета.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. Набијали. Нико није водио рачуна... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Овде сте рекли да је натом, у том сандуку горе било 10 

до 15 људи јел` тако.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Плус 20 људи заробљеника.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: То је 35.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: 35 људи Ви ћете нас уверавати да може стати у 6 до 7 

квадратних метара.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Тако је било.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Тако је било. Плус наоружање, плус што тај који има 

наоружање претпостављамо има и намеру односно има задатак да некога кога је ту 
заробио и припази јел` тако.  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: И ту стане 35 људи. То би волео стварно да видим, да 

стане 35 људи. Ви се враћате из Штрбаца и водите односно заустављају вас у, само ја 
да видим како сам... Доброво јел` тако.  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Добруна.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Добруна. Е, шта је то?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  То је полицијски пункт.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Полицијски пункт.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, између Руда и Вишеграда.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ту су вас зауставили, ко вас је ту зауставио?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Рампа има.  
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Адвокат Ђорђе Дозет: Рампа има. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: И ту сте стали.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли је та рампа била и кад сте ишли према Штрпцима? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Вероватно јесте.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Јесте тад стајали?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Не сећате се. Данас сте овде изјавили да су са воза 

скидата лица исламске вероисповести.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ко вам је то рекао?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ја не знам... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Кад сте сазнали да се из воза скидају људи исламске 

вероисповести?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Кад смо их товарили неко их је називао балијама и 

потурицама и тако.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте чули да је било ко пре него што сте примили 

на тај камион тих 20 несретних људи, да ли сте чули да је било ко поменуо, да је 
критеријум њиховог доласка на то место исламска вероисповест? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Није. Нисам ни знао у коју акцију идем.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Значи данас ово што сте рекли није истина.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Како није... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Како? Јел` сте рекли да вам је то речено, да се из воза 

скидају људи исламске вероисповести, сад кажете да сте Ви то закључили... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Речено је на станици.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: На станици пре него што су људи скинути или то како 

сте малопре изјавили да сте Ви то закључили јер су их други називали балијама? Шта је 
истина?  
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Сведок Мићо Јовичић:  Ово прво.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Е сад више ја не знам које је прво.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ово да су нам рекли да ће скидати Муслимане.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ко вам је то рекао? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сви смо знали.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Сви смо знали и неко нам је рекао су два различита 

појма. Ко вам је рекао?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Бобан Инђић.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Бобан Инђић вам је то рекао. Да ли сте некад до сада у 

било којој изјави па и у овој која је овде вама предочавана поменули да вам је Бобан 
Инђић рекао да вам је задатак... 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Није.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Нисте, због чега?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Не знате. Да ли сте се Ви сложили са том идејом или тим 

наређењем да скидате људе?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја сам сазнао тек кад смо кренули, мислим кад смо 

били близу станице да ћемо зауставити воз.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: То сте чули на радио станици и тако даље јел` тако.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Кад сте сазнали са којом идејом заустављате воз? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На станици нам је рекао Бобан Инђић.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Бобан Инђић. Па да ли је Бобан Инђић био тај који је 

одредио где Ви стојите?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па он и Милан су одређивали.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Вама је, који сте задатак добили?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја није ми нико ништа рекао, али остао сам поред 

камиона.  
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Адвокат Ђорђе Дозет: Ко вам је, дал` вам је неко наредио да останете код 
камиона и да је ваш задатак... 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Није, није.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да учините то и то?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Није.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Није нико.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Није нико. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Значи да сте Ви самоиницијативно остали тамо.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Остао сам крај камиона ваљда ни они нису сматрали да 

требам ићи даље.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Са тог положаја где се налазите поред камиона, који 

видокруг се распростире испред вас, шта Ви видите?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Видим тунел и вамо је била гомила прагова до 

камиона.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Значи видите, ако сам добро разумео један правац.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Правац.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Јел` тако?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли је тај тунел на путу којим се креће тај воз дакле у 

који ће тек ући или излази из тог тунела? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Тек ће ући у њега.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Тек ће ући.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Дакле шта Ви видите кад стане воз?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  И даље видим тај тунел и војника пред возом.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Колико војника?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Једног.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Једног војника.  
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Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Који део воза видите?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Предњи.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Предњи део.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Шта то значи предњи део локомитива... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Локомотива.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Само локомотиву?  
 
Сведок Мићо Јовичић: И видим неколико вагона иза.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Колико вагона?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Око пет.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: А колко укупно има вагона?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ви сте изјавили да, односно ајде пре него да... 

претпостављам да разликујете множину и једнину.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: У ... 
 
Председник већа:  Шта је проблем?  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: У вашем исказу... 
 
Председник већа:  Хоћете паузу? Ајде онда изађите минут. Наставите, само на 

минут да изађете, или сачекајте само док се врати.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Сачекаћу.  
 
Председник већа:  Ајте сачекајте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Имам воду, ако треба вода. Јел` треба 

вода? Ево.  
 
Председник већа:  Можете Дозет, наставите Ви.  
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Адвокат Ђорђе Дозет: Ето да и тужилац има душу.  
 
Адвокат Горан Нинић: Нисам ни спорио.  
 
Председник већа:  Наставите даље.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: У вашем изношењу на питање колеге тужиоца односно 

то није било питање него ајде нам испричај шта знаш, овај, говорите „ми, они су ме 
испитивали, ми смо били ту, ми смо ово, ми смо оно“, кад говорите „они су ме 
испитивали“, моје питање ко вас испитује, колико то људи присуствује кад Ви дајете 
исказ тужиоцу за ратне злочине? Пардон, немамо тужиоца доћи ћемо и до вас, не 
берите бригу. У Босни и Херцеговини.  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Тужиоц и једна жена која је куцала на машину.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ко вас то испитује онда?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Тужиоц.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли један тужилац или више?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Један тужиоц.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Зашто онда говорите они су ме испитивали? Овде сте 

изјавили на питање тужиоца који каже како сте били обучени, дал` сте имали капе и 
тако даље, само моменат да нађем то. Судија извињавам се само да то пронађем. 
Милан, на питање тужиоца „да ли су војници имали капе на главама и ако јесу 
опишите“, Ви кажете следеће: „Милан Лукић је носио шубару, а ми остали претежно 
смо имали плетене капе такозване фантомке“.  

 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Јесте Ви имали фантомку?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: „А ми остали“.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Мислио сам целокупно ајмо рећи одред.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Тако сте мислили. Да ли Липовац Јован има фантомку?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Па вероватно чим га нисам видио, да има.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Како га нисте видели?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сви су набили капе, или је био с друге стране воза па 

није имао ништа.  
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Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли закључујем да Ви на станици у Штрпцима нисте 
видели Јована Липовца?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не могу видети ако је набио капу.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте видели Јована Липовца у Штрпцима на 

станици или нисте?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам на станици... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Нисте га видели. Хвала... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Али дошао је, с нама је дошао у камиону.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Јесте га видели на станици понављам?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Нисте. Али Ви у сваком случају нисте имали... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам...  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Фантомку.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Имао сам црну мараму. Црну мараму сам имао.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Када сте дошли пред школу, рекли сте да је то био 

некакав сумрак. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Можемо ли вратити време, колико је сати било када сте 

Ви кренули за Штрпце? 
 

 Сведок Мићо Јовичић: Ја покушавам вријеме вратити, али џаба ми је. Не могу 
се сетити колико је било сати. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли грешим ако кажем, ако ћу рећи да сте тврдили да 
сте тад, пре него што сте добили задатак уопште да дођете поред тог камиона, да сте на 
тај локалитет стигли око подне. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Отприлике око подне сам био на Околишту. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Колико је времена прошло док нисте дошли до 
камиона? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Па док сам се освежио, запалио цигарету. Касније док 
сам узео аутоматску пушку и опасач са пиштољом.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Је л` прошло више од сат или два времена? 
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 Сведок Мићо Јовичић: Ма да, није прошло више ни од десет минута, ни десет 
минута.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Ни десет минута. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Ма ни десет. 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Колико је, дакле, за десет минута све сте то попушили, 
освежили се и тако даље.  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Све и дошао до камиона чак. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Колико пут траје до Штрбаца? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Не знате. Је ли то десет минута или мало дуже? Два 
сата, три сата или петнаест минута?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Па, преко сата. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Преко сата.  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Ја, тако ми се чини.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Заједно са оним гурањем камиона. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Заједно са гурањем.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Колико се задржавате у Штрпцима? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Док се не искрцају путници.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Временски, временски. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Не знате. И у сумрак долазите пред школу. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  У Прелово.  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте икада пре тога, по дану или у сумрак, били у 
том локалитету? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Никада ни пре, ни после. У Прелову никада нисам био 
пред  том школом, ни пре ни после тога.  
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 Адвокат Ђорђе Дозет:  Добро, а где Ви сте иначе боравили тих 41 дан? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: На Околиштима и у школи „Вук Караџић“. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Никада прилике да прођете ту. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Нисам имао прилике да прође доле. Даље је било јака 
војна формација, тако да није требало интервенција Интервентне чете. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет: Дакле, да ли сте пре тога, а рекли сте да јесте, се 
засутављали негде пре него што сте дошли пред школу у Прелово? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Пред сам долазак камиона у..., било неко манервисање.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Је ли то значи да нисте стајали пред Чађом? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Јесмо, стајали смо пред Чађом. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, треба да Вас подсетим. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Јесте, стајали смо пред Чађом. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Како знате да сте стали пред Чађом? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Зато што сам надвирио се и видио да је то ту на ћошку. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Надвирили сте се преко чега? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Преко војника. Преко војника и дигао цераду. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  А дигли сте цераду. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  И тада Ви предлажете... 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Ранисављевићу. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  ...Ранисављевићу да изиђе. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли Ви можете, да ли је то дозвољено, да ли сте имали 
довољно моћи да заиста изиђете ту? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Ја сам хтео да изиђем али да ли би ми допустили, не 
знам. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Зашто сте хтели да изиђете? 
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 Сведок Мићо Јовичић: Јер ми је цијела акција изгледала блесаво.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  И да не питате никог. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Хтио сам да сиђем. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Али Неша каже: „Хајде да видимо шта ће бити до 
краја“... 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Хајде да видимо шта ће бити до краја. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  ...и Ви пристанете. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: И ја пристанем. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Стижете пред школу. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  У ком моменту Ви улазите у ходник? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Послије попушене цигарете једне, двије, не знам ни ја. 
Мало, што се каже, дано` душом и онда сам, чуо сам неки крик и онда сам ушао. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет: Дакле, поновићу што сте изјавили овде пре десет 
минута. Дакле, ушли сте кроз та метално-стаклена врата и скренули десно и ушли у 
салу. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Је ли тако? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Колико је удаљеност од тих улазних метално-стаклених 
врата кроз која сте ушли у ходник, до улазних врата у салу?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Три, четири метра. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Три, четири метра.  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  У та три, четири метра, кога видите и да ли уопште 
неког видите да се ту налази? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Није  био нико у ходнику, није био нико. Био је ван 
школе један човек.  
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 Адвокат Ђорђе Дозет:  Који човек? Помињали сте њега. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Наоружан човек. Не знам му ја име. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  На почетку сте свог исказа рекли да је неко покушавао 
да уђе, па му нису дозволили. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Покушавао је неки Глишић, Глишо или тако нешто. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  А ко је тај? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Ја знам да му је овај војник рекао: „Глишо, не можеш 
да уђеш унутра“. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Како је тај Глишо био одевен? Униформу или не? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Униформу али био нижи од, нижег раста... 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Година?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: ...али нисам обраћао пажњу на њега. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Година? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Средњих година.  
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Шта би то значило средњих година? Хајде, за мене од 
62, средње године су велике, сад велико питање шта је. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Па и нису. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет: Па ја сам сада за себе рачунам да сам у средњим 
годинама, а давно сам прешао то година, је ли тако?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Па, око 45, тако, 40, тако. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Јесте ли некада раније видели тог човека?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте. Јесте ли га некада касније видели? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не сећам се да сам га видио. Можда сам га виђао 
двадест пута али није ми упадао у очи. Није носио оружје и... 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, улазите у салу, скренете десно, уђете у ту салу 
након три, четири метра ходника. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
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 Адвокат Ђорђе Дозет:  И видите Јована Липовца где? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: У шпалиру према војницима, према заробљеницима. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Каквом шпалиру? Шта је шпалир? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Постројили се војници, држе овако пушке. 
 
 Адвокат Ђорђе Дозет:  Где га видите?  
  

Сведок Мићо Јовичић: Негде пред крај колоне. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Пред крај колоне. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ви сте изјавили овако, на питање шта је радио Јован 

Липовац: „Мислим да је као и остали војници или је држао пушку уперену према 
путницима или их је малтретирао као и други“. Где сте видели Јована Липовца, шта је 
радио, да ли сте га уопште видели?  

 
Сведок Мићо Јовичић: Видео сам га пред крај колоне, доле. Ако би који од 

заробљеника шта рекао, добио би... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јесте ли Ви видели Јована Липовца да тако нешто ради? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Али... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте га видели или нисте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте видели Јована Липовца у било којој другој 

ситуацији? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Чини било шта према тим заробљеницима. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам.  
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Ви сте рекли овде данас да сте се са тужиоцем за ратне 
злочине из Београда, односно замеником тужиоца, господином Виторовићем, срели до 
десет пута. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не више.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  До десет пута. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, и девет је до десет, је ли тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић: И девет али није ни девет.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  На питање, чини ми се колеге Санковића сте рекли да 

сте задњом приликом, да сте сваки пут са њим обављали некакав разговор и да сте 
задње прилике потписали некакав записник.  

 
Сведок Мићо Јовичић: Признање Србије на... 
 
Председник већа: Странке судске одлуке, је ли? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Председник већа:  Добро. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте тужиоцу Миољубу Виторовићу, било када 

дали било какву изјаву поводом овога што овде пише? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам у Босни. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јесте у Босни. Где, којом приликом? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам да ли, али био је присутан и тужиоц и Босне.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, сад закључујем оно што сте Ви рекли, Ви се са 

Мишом, са тужиоцем Виторовићем, видите до десет пута, хајде последњи пут је то у 
Београду у поступку признања стране судске одлуке.  

 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Значи, нека је ово 9, 8. Осам пута или до осам пута или 

до девет пута, тужиоца видите у Сарајеву и сваки пут је присутан и тужилац БиХ, је ли 
тако?  

 
Сведок Мићо Јовичић: Сваки пут. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Сваки пут. Шта Ви том приликом радите? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Причамо о предмету. 
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Причамо о предмету. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли та прича се негде бележи јер ја закључујем да сте 

Ви дали у присуству тужиоца Виторовића најмање седам изјава?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, нисам. 
 
Председник већа:  Тужиоче, немојте Ви одговорати. Добро, не одговарајте, 

одговара сведок.  
 
Заменик тужиоца за организовани криминал: Али питање је било колико 

пута сте се видели. 
 
Председник већа:  Добро. 
 
Заменик тужиоца за организовани криминал:  А не колико пута сте... 
 
Председник већа:  Добро, чујемо. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Сваки пут је био присутан и разговарали о предлогу. 
 
Председник већа:  То што разговара, не значи да је дао изјаву, ако тако 

разумем. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Тако.  
 
Председник већа:  Изволите.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ја питам да ли је то тај разговор о предмету резултирао 

некаквом писаном изјавом? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам ништа потписивао.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте ништа потписивали. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте икада у присуству тужиоца Виторовића, 

потписали било какву изјаву? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јесте. Коју? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па шта ја знам колико сам дао изјава, више не знам ни 

коју сам потписао, коју нисам.  
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Судија, ја морам опет да се вратим на ово. Дакле, 
малопре сада каже: „Не, нисам имао ниједну изјаву“, сада не зна ни колико изјава. 

 
Председник већа:  Па питајте га колико сте Ви изјава уопште потписали. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ја сам у унакрсном испитивању. 
 
Председник већа:  Па добро.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Па једну. 
 
Председник већа:  Па зато. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ја сам у унакрсном испитивању, али кажем не знам ни 

сам колико изјава било и колико сам их потписао. Дакле, да ли сте дали једну изјаву, 
пет изјава, 505 изјава или нисте ниједну? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Миши сам потписао једну.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Миши сте потписали једну. Да ли се сећате када је то 

било? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли се сећате да ли сте лишени слободе и да ли сте 

уопше били лишени слободе? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам био лишен слободе. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте били лишени слободе.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Био сам ускраћен, изузет из зоне боравка. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Аха. Извињавам се судија, само моменат. Судија, ја 

засада не бих имао више питања али молио бих ако... 
 
Председник већа:  Можете и додатна ако се сутра, сутра ћемо наставити, па ако 

се сетите још нека, онда додатна. Само овако да се данас договоримо. Данас ћемо 
прекинути претрес. Сведок је цео дан овде за пултом. Мислим да смо сви уморни. 
Сутра ћемо наставити Нинићу ваша питања односно Ви са питања сведоку, затим 
оптужени, уколико буду имали питања и наравно веће и сутра ћемо извршити суочете 
оптужених са сведоком у вези разлика у исказима и тако даље.  

И други ће доћи, па ћемо видети како ћемо завршити, не можемо једноставно, 
такве су ствари да не можемо предвидетим, можда ћемо почети другог, можда нећемо, 
све зависи како ће се развијати главни претрес. Реците Санковићу.  

 
Адвокат Жељко Санковић: Адвокат Жељко Санковић. Имајући у виду да и 

данас имамо овде главни претрес исто у Специјали и сутра имам и код Вас и у 
Специјали, а имајући у виду да сам већ три пута оперисао кичму, ја мислим када би 
започели овог сведока сутра да би ми заиста то било велико оптерећење.  
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Председник већа: Добро. Ајте, видећемо. Не знам колико ће ово трајати. Можда 

и нећемо. Видећемо како ће се развијати.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Хвала. 
 
Председник већа: Знате шта, настојим да гледам да сви будемо коцентрисани 

јер заиста је ово данас било доста рада и за сведока и за нас све.  
 
Веће доноси  

 
Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  

 
Данашњи се главни претрес прекида, наставак се заказује за сутра 28.01.2020. 

године у 09.30 часова, у истој овој судници.  
 
Настављамо, значи, са испитивањем сведока Јовичић Миће, суочењем, питања 

ако буде имао Нинић, веће и оптужени, па ћемо видети онда како ће се развијати.  
 
Председник већа:  Реците.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Додатно ако буде било... 
 
Председник већа:  Додатно, наравно. Ето, то је то. 

 
Довршено у 13,30 часова. 
 
 

 
Записничар                                                                                  Председник већа - судија  
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